




Bi radi Trzince in okoličane seznanili s svojo 
dejavnostjo, možnostmi nakupa pri vas, 
obvestili sokrajane o čem pomembnem? 

Oglašajete v Odsevu! Dobra reklama je pol 
uspeha, druga polovica pa je priložnost, da 

ste z objavo oglasa v časopisu uspešni! 

Oglase, reklamne članke in druga obvestila 
lahko naročite ali sporočite na uradu občine 
Trzin, Mengeška 9, tel./fax: 711 060 ali pri 
poverjenikih in članih uredniškega odbora 

Odseva. 

OPTIKA 
Martina Škofic 
Ljubljanska 87, Domžale 

Tel. 714-006 

OK5 
Delovni čas: 

vsak dan 8.00 - 12.00 
in 16.00-18.00 
sobota zaprto 

Slovenska 24, P.E. Mengeš 
tel.: 738-980 
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red več kot dva j se t imi leti s e nas je 
skupina trzinskih š t u d e n t o v odloči la , da 
b o m o izdajali kra jevni č a s o p i s , ki s m o mu 
dali ime O d s e v . V t ak ra tn ih r a z m e r a h 
n i s m o mogli biti k a r s ami izdaja te l j i , z a t o 
s m o pristali na to , d a je bila n a š i zda ja t e l j 
t a k r a t n a k r a j evna o r g a n i z a c i j a Z S M S . 
Ker s m o bili vsi s t a r e j š i , bol j izkušeni in 
tudi bolj razg ledani kot m l a d i n s k i funkci-
onarj i , s m o lahko nas topa l i d o k a j s v o b o d -
no in n a m je m l a d i n s k a o rgan izac i j a bolj 
ali m a n j služila le za k r inko , č e s m o jo ž e 
pot reboval i . P r e d v s e m s m o č a s o p i s i zda -
jali v želji, d a bi ljudi obveščal i in tudi 
m o g o č e spodbud i l i , d a bi naredi l i k a j za 
s k u p n o d o b r o . P o neka j kar d o b r o s p r e -
jetih številkah je i zha jan je č a s o p i s a z a m r -
lo. 

V vods tvu p r e j š n j e k r a j e v n e s k u p n o s t i 
Trz in s o spoznal i , d a bi T r z i n u l ahko 
koristi lo, č e bi O d s e v obudi l i . N a p o b u d o 
p r e d s e d n i k a Svela K S Trz in T o n e t a Ipav-
ca 1er neka te r ih svetnikov, še zlasti S t a -
neta M e s a r j a in Jani ja M u š i c a s m o glas i lo 
d e c e m b r a I 9 9 G r e s obudi l i . V o d s t v o K S 
nam je pr i u rednišk i politiki pušča lo p r e -
cej p r o š l e r o k e in b r e z l ažnega s p r e n e v e -
dan ja ali s a m o h v a l e l ahko r e č e m o , d a 
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s m o z a u p a n j e izpolnili. T o n a m p rak t i čno 
ves č a s za t r j u j e jo tudi številni na š i sokra j an i 
in drugi bra lc i . R e s pa je, d a pri p i san ju , za 
k a k r š n o g r e pri O d s e v u , ne m o r e m o us t reč i 
o k u s o m , že l jam in ide jam prav vseh bral-
cev. V e d n o je n e k d o užal jen , r a z o č a r a n ali 
nezadovo l j en . Večinski odzivi in s p l o š n e 
o c e n e pa nas v s e e n o s p o d b u j a j o in u t r ju j e jo 
v p r e p r i č a n j u , da s m o šli p o prayi po t i . 
N e d v o m n o je ime lo n a š e glasi lo kar neka j 
zas lug , da s m o dobili svojo obč ino . Ali je 
bilo to d o b r o ali ne , b o m o še videli, v 
uredniš tvu č a s o p i s a p a s m o p rep r i čan i , da 
je bila lo p r avzap rav ed ina prava m o ž n o s t . 
O d s e v je v zadnj ih dveh letih opozor i l na 
ce lo v r s to p r o b l e m o v v n a š e m kra ju , o d s e -
vali s m o žel je , p o t r e b e , n a č r t e in sp loh 
živl jenje n a š e g a k ra j a . Kot s m o že zapisa l i , 
je bilo p rav za rad i nas ve r j e tno v k ra ju 
opaznih tudi več p r o b l e m o v , kot pa če bi o 
tem molčal i . 

Z d a j s m o dobili obč ino . Stvari se p r e c e j 
s p r e m i n j a j o in počas i s p o z n a v a m o , da je 
obč ina p r e c e j bo l j r e sna zadeva , kol pa je 
m o g o č e sp rva izgledalo. P r a v z a p r a v m o r a -
jo biti vse stvari v javnem življenju k ra ja 
p rece j bolj d o r e č e n e , kot s o bile p re j . P r a v 
za rad i l ega je I r eba , kol n a m za t r j u j e jo , 
O d s e v p o n o v n o ustanovit i . Č a s o p i s na j bi 
izhajal in deloval še n a p r e j , lak kot je , le da 
b o pos l e j n jegov ustanovi te l j O b č i n a , da b o 
u r a d n o glasi lo n a š e obč ine in da je t r e b a 
vse bolj n a t a n č n o določit i . 
V uredniš tvu O d s e v a bi želeli , da bi bila 
naša u r e d n i š k a poli t ika š e na p r e j a v t o n o m -
na, kot je bila, venda r se je v z a d n j e m č a s u 
pojavilo več s t r ankar sk ih zah tev p o več jem 
n a d z o r u č a s o p i s a in tudi u r e dn i ške poli t ike. 
Izkaza lo s e je, da pri tem n e g r e za večin-
sko m n e n j e č lanstva p o s a m e z n i h s t r ank , 
a m p a k bolj za o c e n e p o s a m e z n i k o v , ki jih 
ž g e č k a , ker se v p re tek los t i n i s m o p o v s e m 
prepus t i l i n j ihovemu vplivu in s m o objavili 
tudi k a k š n o s tvar , ki j im ni bila p o g o d u . 
N e t r d imo , da vse d e l a m o b rezh ibno , b r e z 
n a p a k . T e h o p a z i m o še ce lo p rece j več kot 
ve r j e tno običajni bralci . Ž a l O d s e v ni p ro fe -
s iona len č a s o p i s , včasih ga d e l a m o v prav 
n e m o g o č i h pogoj ih , znan s lovenski p r e g o -

"Trzinski so f a n t j e 
za P š a t o d o m a . " 

P o s n e t e k z z imskega 
sp rehoda ob Pšat i . 

(Foto: Mojca) 

vor p a tudi pravi, da lisli, ki de la , dela 
ludi n a p a k e . S a j p o z n a t e r ek : "Motit i s e 
je č loveško ! " T r u d i m o se , da bi bilo 
n a p a k in zmot kar n a j m a n j , venda r n i smo 

Kar pa se t iče različnih pogledov, pa 
m o r a m o reči, da s e pri njih začen ja prva 
lekcija d e m o k r a c i j e . Vsi, hvala bogu , ne 
m o r e m o mislili p o v s e m e n a k o . Č e n e k d o 
misli d r u g a č e , g a ne m o r e m o kar odslavi-
li ali zbr i sa t i z obličja Z e m l j e . Razumni in 
poš t en i l jud je se zna jo pogovar ja t i , uskla-
jevati p o g l e d e in dosega t i k o m p r o m i s e . 
Ravno časop i s i s o pri tein lahko kor is ten 
p r i p o m o č e k . P r a v za rad i l ega se v u r e d -
ništvu n e i z o g i b a m o kr i t ikam. Pr ipravl jeni 
s m o jih pos luša l i , s e o njih pogovar ja t i in 
č e n a s b o d o tisli z d rugačn imi idejami 
znali r a z u m n o p repr i ča t i , b o m o tudi temu 
p r i m e r n o spremeni l i na šo poli t iko ure jan-
ja. N e p r i s t a j a m o pa na pr i t i ske iz varne-
ga anon imnos ivega o z a d j a in skl icevanje 
na n e k a k š n o s t r a n k a r s k o moč . Res , da s o 
p o s a m e z n i s t r anka r sk i predstavniki z vo-
litvami v T rz inu dobili m a n d a t za voden je 
življenja n a š e o b č i n e d o nas lednj ih voli-
tev, v e n d a r to še ne p o m e n i , da lahko 
razmiš l j a jo o direkt ivah in cenzur i . Z a ka j 
t a k e g a bi mora l i dobi l i p r e c e j bolj mno-
ž ično oz. večinsko p o d p o r o volivcev. 
Ž u p a n An ion P e r š a k , kot tudi občinski 
svetniki, s o nam obljubili , da nam b o d o 
d o p u s t i l i n o v i n a r s k o s v o b o d o , z a t o v 
uredniš tvu p r i s t a j a m o na nekol iko s p r e -
m e n j e n e p o g o j e de la . Stori l i b o m o vse, 
d a bi p o svojih m o č e h upravičili z aupan j e . 
Č e p a bi s l uča jno prevladal i posamezn i 
s t r anka r sk i in teres i , ali celo interesi vpliv-
nih p o s a m e z n i k o v v neka ter ih s t r ankah , 
pa b o t r e b a ve r j e tno iskati nove č lane 
u redn iš tva . 

Z d a j , ko O d s e v "us t anav l j amo" na novo, 
se n a m je to opozor i lo z d e l o p o t r e b n o , 
s a j bi r ad i odseval i kar n a j m a n j ukrivljeno 
in p r i k ro j eno p o d o b o T r z i n a . 

Uredn ik 

I il 

Laže je pres tavi t i reko 
kot spremeni t i n jeno naravo. 

( K i t a j s k i ) 

Tiha voda bregove dere. 

( S l o v e n s k i ) 
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ŽUPANOV KOTIČEK 

V 120018 NESPORAZUMOM 
Izkušnje prvih t e d n o v kaže jo , da s o p r i č a -
kovanja občanov v zvezi z novo o b č i n o 
raz l ična . P o d rug i s t r an i p a je p o te le fon-
skih pozivih in tudi p o govor i cah , ki kroži -
jo p o T rz inu , m o g o č e sk lepa t i , d a ima 
m a r s i k d o p o m i s l e k e v zvezi z u k r e p a n j e m 
o b č i n e ali vodstva obč ine , č e p r a v s o li 
uk rep i logična pos led ica zakonov , ki u r e -
j a jo p o d r o č j e lokalne s a m o u p r a v e . 

N a j o m e n i m k o m e n t a r j e v zvezi s kadrov-
skimi odloči tvami obč in skega sve ta . S l i ša -
ti je, d a bi n . p r . občinski svet mora l v svo-
je komis i je in o d b o r e imenovat i d r u g e lju-
di in ne leh , ki jih je imenoval . Izs topa 
oči tek, da dob iva jo člani obč i n ske ga o d -
bora , imenovani za č lane o d b o r o v in ko-
misij, š e d o d a t n o m o č , ki si je , d e n i m o , 
n e zas luži jo . T e m u m o r a m ugovar ja l i , s a j 
je zakon p o v s e m j a sen . N a j m a n j polovica 
članov v sakega de lovnega t e l e sa obč in-
skega sveta m o r a biti i z m e d članov obč in -
s k e g a sve ta in p r e d s e d n i k je l ahko izključ-
no član obč in skega sve t a . Z a t o p a č j e 
t ako , d a bo kmalu vsak član o b č i n s k e g a 
sve ta tudi p r e d s e d n i k k a k š n e komis i je ali 
o d b o r a , kajti o d b o r o v in komisi j , ki jih 
občinski svet m o r a ustanovit i , je kar p r e -
cej . Komisi ja za m a n d a t n a v p r a š a n j a , vo-
litve in imenovan ja pa je sp loh l ahko s e s -
tavl jena s a m o iz č lanov o b č i n s k e g a sve la . 
Isto velja g l e d e p o d ž u p a n a , ki ga p r e d l a -
ga ž u p a n , izvoli pa občinski svet . V sk ladu 
z z a k o n o m je l ahko za p o d ž u p a n a izvoljen 
s a m o član o b č i n s k e g a sve ta . M o j a že l ja 
pa je , d a bibil p o d ž u p a n n e k d o i z m e d 
svetnikov, ki bi l ahko v čim večji meri 
prevzel s k r b za e n o glavnih delovnih p o -
d roč i j obč in skega vodstva , npr . za f inance 
ali za g o s p o d a r s k e javne s lužbe ali za p o -
d r o č j e okol ja in p r o s t o r a . K a n d i d a t k a , ki 

s e m jo že p r e d l a g a l , je k a n d i d a t u r o iz os -
ebnih raz logov zavrni la . Z d a j b o m ver -
j e tno počaka l d o n a d o m e s t n i h volitev 
e n a j s t e g a č lana obč i n ske ga sveta in se 
p o t e m na podlagi posve ta s svetniškimi 
skup inami odločil , koga p red laga t i . Ž e 
spet v sk ladu z z a k o n o m pa obč ina 
p o d ž u p a n a m o r a imet i . 

2AČASNA SKUPNA UPRAVA 2 
08ČSN0 DOMŽALE 
Slišat i je bilo neka j pomis lekov in oči tkov 
v zvezi z o d l o k o m o skupni upravi z O b -
čino D o m ž a l e , ki b o veljal kakšnih šes t 
m e s e c e v . T u d i g l e d e t ega od loka velja, 
d a zakon o lokalni s amouprav i sili nove 
obč ine v s p r e j e m te reš i tve . Kajli t e ob -
čine, dok le r ne s p r e j m e j o s t a tu tov in od -
lokov o ustanovitvi in organizaci j i lastnih 
upravnih organov, ne s m e j o zapos lova t i 
ljudi v občinski upravi . Č e pa teh , us t rez-
n o izobraženih ljudi, n ima jo , ne s m e j o 
vodili upravnih pos topkov , k a r p o m e n i , 
da vsaj šes t m e s e c e v občina n e bi mog la 
izdali n o b e n e o d l o č b e o ceni vr tca ali o 
s p r e j e m u o l r o k a v vr tec , n o b e n e o d l o č b e 
v zvezi s pr ispevki , ki s o pogo j za g r a d -
b e n a dovol jenja i ld. i td . S k r a t k a , b r e z 
uprave obč ina ne m o r e , hkrati pa je vsaj 
pol lela n e m o r e ustanovit i in z a t o p o t r e -
bu je z a č a s n o s k u p n o upravo, ki od loča v 
sk ladu z veljavnimi akl i in p o o d r e d b a h 
ž u p a n a . O b č i n a T rz in to re j ž e je s a m o s -
to jna obč ina , le da ima svojo z a č a s n o up -
ravo v D o m ž a l a h . S i c e r pa v T rz inu za 
z d a j ludi p r o s t o r o v z a n j o š e n ima. 

KRITIKA 
Z e vsa lela oprav l j am dela v s lužbah , ki 
s o ze lo izpos tav l jene javni kritiki. Koža je 
to re j podp la t ž e čez in č e z pos l a l a in kri-

t ika se mi zdi neka j v s a k d a n j e g a . S o d i m 
p a , d a je prav, d a tudi tisti, ki m e javno 
kri t izira, z m o r e dovol j p o g u m a , da javno 
pove , k d o j e . Misl im na a n o n i m n e "kriti-
k e " , ki p i š e jo p o plakat ih ali poš i l ja jo 
a n o n i m n a p i s m a v javna glasi la. Z a l o tudi 
n a s p r o t u j e m objavl janju anon imk v O d s e -
vu. V zadnj i številki je n e p o d p i s a n a re-
kreat ivka n a p a d l a novo obč ino in zlasti 
n j e n o vods tvo, č e š d a ni p o s k r b e l o za og-
revan je d v o r a n e na M e n g e š k i 9 , t a k o da 
si m o r a skup ina rekrea t ivk pos le j o rgan i -
zirali svojo r ek reac i jo ce lo v neki drugi 
občini . Žal pa ji tudi urednik v odgovoru 
ni pojasni l , da obč ina z d v o r a n o in o g r e -
van jem d v o r a n e na M e n g e š k i 9 n ima nič 
opravi t i . D v o r a n a je v upravl janju K U D 
in ni p r ik l jučena na peč , s k a t e r o og reva -
m o p r o s t o r e obč ine . K U D ima svoj s is-
t em o g r e v a n j a . S k o r a j p r e p r i č a n s e m , da 
a n o n i m n a kri l izerka, ki s e je da l j č a sa re-
krei ra la v te j dvoran i , to ve, in d a se ji je 
s a m o z d e l o p r i m e r n o izkoristi t i nav idez-
no pr i ložnos t in očrnili vodstvo obč ine , ki 
ji ni p o g o d u . M o r d a je ce lo pomisl i la : 
" Č e s e mi ni t reba podpisa l i , s e lahko 
n a v s e z a d n j e ludi z l a ž e m " . 

O P T I M I Z E M 
N e g l e d e na vse m a j h n e n e s p o r a z u m e , ki 
d e l o m a g o t o v o izha ja jo ludi iz de j s tva , da 
pač v s a k d o ne m o r e poznat i zakonov in 
d rug ih p r e d p i s o v , je t r e b a poudar i t i , da 
je občinski svet začel r e s n o dela t i . Janu-
a r s k a s e j a j e bila p o m o j e m prepr ičan ju 
ze lo p l o d n a . Nikakršn ih pol i t ikantskih 
poniglavost i , ki b lok i ra jo de lovanje mno-
gih občin , ni bilo čut i t i . V e r j a m e m , d a 
b o m o tudi v p r i h o d n j e zmogl i t ako nadal -
jevati . 

Trzin , Vaš župan 
1 4 . 0 1 . 1 9 9 9 

V s e m bra lcem in b r a l k a m 
Odseva čes t i t amo ob s lovenskem 
k u l t u r n e m p razn iku . 

Uredništvo Odseva 
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POGLED IZ NOVINARSKEGA PARTERJA 

N a š a nova Obč ina je zaživela. R e s , d a 
b o m o š e neka j č a s a imeli s k u p n o upravo z 
domža l sko obč ino , v e n d a r j e u r e j a n j e in 
vodenje življenja v T r z i n u vseeno z d a j le š e 
v naši p r i s to jnos t i in d o m e n i . 
P o vsem, kar v teh d n e h vidimo in s l i š imo 
na Občini , lahko b r e z l ažnega pr i l izovanja 
zap i šemo, da n o b e n d r u g kand ida t za žu-
pana ve r j e tno ne bi t ako zavihal rokavov, 
kot jih je An ton P e r š a k . Kot bi imeli p r o f e -
s ionalnega župana , je n a š novi ž u p a n r e d n o 
vsak dan na svo jem m e s t u na Občini , kjer 
ureja vse, d a bi de lo O b č i n e ka r na jh i t r e j e 
steklo tako, kot se od n je zahteva . Ke r s e 
že dolga leta ukvar ja s poli t iko, se m u stvari 
zda j ni t r eba š e učiti. T a k o j se je z veliko 
vnemo lotil p r iprav l jan ja vseh pravi lnikov, 
poslovnikov in d rug ih ak lov , ki u re j a jo de lo 
občinske uprave , z raven pa s e s t a n k u j e s 
predstavniki s t r a n k , t rz inskimi svetniki in 
člani posamezn ih komis i j ter s p reds tavn ik i 
Obč ine D o m ž a l e , nov inar j i in š tevi ln imi 
drugimi bolj ali m a n j p o m e m b n i m i s o g o v o r -
niki. Dela je r e s o g r o m n o , v e n d a r v dan ih 
pogojih za z d a j vse p o t e k a p o nač r t ih . 
Občinski svet s e je d o s l e j ses ta l dvakra t in 
t reba je zapisat i , d a so s e svetniki ve s tno in 
tudi s ložno lotili na log , ki so p r e d nj imi. 
Delo jim p r e c e j o la j ša ž u p a n , s a j s svojim 
p o z n a v a n j e m z a k o n o v in z i z k u š n j a m i 
drugih občin od loke pr ipravl ja tako, d a ne 
po t r ebu j e jo p rav dost i p o p r a v k o v in d o p o l -
nil. Z a z d a j so večino sk lepov spre je l i sko -
raj sog lasno . 

Na zadnj i seji o b č i n s k e g a sve t a je bilo 
zanimivo, k o je pri točki, k o so določali 
člane n a d z o r n e g a o d b o r a , za b e s e d o za-
prosila p r e d s e d n i c a S D S I rena J e v š e n a k . 
P r e d l a g a l a je , n a j bi v n a d z o r n i o d b o r 
uvrstili tudi p reds t avn ika njihove s t r a n k e , 

čep rav na volitvah nihče od č l anov n j e n e 
s t r a n k e ni zbra l zados t i g lasov, d a bi dobil 
s t o l č e k v o b č i n s k e m sve tu . P r e d s t a v n i k i 
S K D - j a so s e zavzemali za to, d a bi s e s t avo 
n a d z o r n e g a o d b o r a potrdi l i na n a s l e d n j e m 
s e s t a n k u , t a k o d a bi imeli č a s za p o d r o b n e j š i 
r azmis l ek o t e m p r e d l o g u , venda r so jih ostali 
člani sve ta preglasoval i in potrdil i že i zb rane 
č lane n a d z o r n e g a o d b o r a . 
K o so obravnaval i odlok o n a š e m glasilu, so 
člani o b č i n s k e g a sve ta podpr l i p r e d l o g e in 
dopo ln i l a u r edn i š tva O d s e v a in t ako naš i 
redakci j i dopust i l i več avtonomije , kot pa jo je 
predvideval prvotni p r e d l o g in tudi kot so 
zahteval i preds tavniki nekater ih s t r a n k , ki so 
se zavzemal i za večji n a d z o r nad n a š o u r e d -
niško pol i t iko. 

N a j a n u a r s k i seji o b č i n s k e g a sve t a s m o 
izvedeli tudi zanimiv p o d a t e k , da j e bilo v 
T r z i n u d e c e m b r a p o uradnih o c e n a h 3 . 0 2 2 
preb iva lcev . K e r s e j e n a š a obč ina t a k o 
uvrstila m e d (iste, ki imajo več kot 3 . 0 0 0 
prebivalcev, b o pos le j višji tudi količnik za 
i z računavan je višine plač ž u p a n a in drugih v 
vods tvu o b č i n e . Č e bi bile n o v e m b r s k e 
lokalne voli tve z d a j , pa ne bi volili p o 
več inskem, a m p a k p o p r o p o r c i o n a l n e m s i s -
t e m u . 

Člani obč inskega sve ta so tudi d o k a j g l a d k o 
ustanovili in potrdil i s e s t avo vrs te obč insk ih 
komis i j in o d b o r o v . T a delovna te lesa b o d o v 
p o m o č sve tn ikom, sestavili pa so jih v skladu 
z d o g o v o r i na koleg i ju ž u p a n a . V t e m 
kolegi ju , ki n a j bi bil n e k a k š n o svetovalno telo 
za p o m o č županu , so p redsedn ik i t rz inskih 
s t r ank . Ti so posk rbe l i , d a so v de lovna 
te lesa o b č i n s k e g a sveta prišli člani njihovih 
s t r a n k . Vse l epo in p rav in p o zakonu , venda r 
m o g o č e ta zakon in način ni na jbol j življenj-
ski. V delovnih telesih o b č i n s k e g a sve la m o r a 
biti n a m r e č n a j m a n j polovica č lanov iz vrst 

o b č i n s k i h svetnikov, t e m o d b o r o m in 
komis i j am pa lahko p r e d s e d u j e j o le svet-
niki. Ker b o občinski svet pot reboval kar 
p r e c e j delovnih te les , svetnikov pa bo le 
ena j s l , se lahko zgodi , da b o vsak svetnik 
m o r a l dela t i tudi v t reh , štirih in m o g o č e 
ce lo več delovnih telesih. T o b o za svetnike 
veliko b r e m e , s a j ni nihče profes iona lec , vsi 
i m a j o š e svoje d ruž ine in s lužbene ob -
veznost i , vsa j enk ra t na m e s e c bodo moral i 
sodelovat i na se j ah obč inskegasve ta , zraven 
pa p rav go tovo š e tudi na vsaj neka j s e s -
tankih svojih s t r ank . Č e niso nadl jud je , 
b o d o t ežko učinkovito in kakovos tno delo-
vali hkra t i v vseh teh delovnih telesih. P r e -
ostal ih članov delovnih te les ne b o sme lo 
biti več kot svetnikov, s t r anke pa se , če 
pazljivo p o g l e d a m o , niso prav p o s e b e j ozi-
ra le na to , koliko njihovi kandida t i ob -
v lada jo p o s a m e z n o d e l o v n o p o d r o č j e . 
Važno je bilo p r e d v s e m to , "da je naš". 
V Trz inu je velika večina ljudi, ki ne p r i -
p a d a j o noben i s t rank i . .Med njimi je tudi 
ze lo veliko s t rokovn jakov za p o s a m e z n a 
p o d r o č j a , ki bi ve r j e tno lahko p r e c e j bolj 
učinkovito sodelovali v posamezn ih odbor ih 
in komisi jah kot p a neka te r i člani s t r ank , ki 
so se d o s l e j izkazali p r e d v s e m z loja lnost jo 
s t r a n k a m . P rav bi bilo, da bi s e v vodstvu 
obč ine bolj ozrli p o uspešn ih pravnikih, 
g o s p o d a r s t v e n i k i h , f inančnikih in d rug ih , ki 
bi bili l ahko o b č i n s k e m u vodstvu v p rece j 
večjo koris t kol p a neka te r i ugledni s t r an -
karski pr ipadniki . V e n d a r zakon je zakon . 
V o d j e m o d b o r o v in komisi j sve tu jemo, naj 
v s e e n o poskus i jo razširiti k r o g članov teh 
delovnih t e les tudi z zunanj imi , n e s t r a n k a r -
skimi člani. V e r j e l n o b o bol je za vse. 

Mi ro S t ebe 

UMETNE DEKORATIVNE RASTLINE 

INDUSTRIJSKA CCNATRZIN.Bfslraoa 16 S 1 Mt /1621115 

IM6 THZIN Ï T Cfil/713-077 

• IZDELUJEMO umiilna d-evBsa. 
y tričke palme,rast .ne.cvet.* 

• ARANŽIRAMO pos'-jwia prostora: toiel», 
restavracija, Qcstilnd, trgoviiva. pišamo, 
tiazoiiB, sejemske pre Sors 

• IZPOSOJAMO za scjiTK. BíM.-nania. svBCWie 
pílložncsti 

UMETNE DEKORATIVNE RASTLINE 

PRIDRUŽITE SE NAM! 
Uredništvo Odseva vabi vse pišoče, ki j i m naš kraj nekaj pomeni, da 
se nam pridružijo! Trzin j e neizmerna zakladnica najrazličnejših tem 
za pisanje. Qmo v pre lomnem obdobju za naš kraj, zato prispevajte 
kaj v njegovo zgodovino! Š e zlasti vabimo mlade, dinamične fante 
in dekleta, ki obvladajo pisanje na računalniku. 
Vabimo tudi vse, ki bi želeli zaslužiti kak tolar s t rženjem oglasov za 

naš časopis. Obrnite se na koga od 
članov uredništva ali neposredno na 
sedež K 8 Trzin. V naših vrstah boste 
dobrodošli! Poskusite in videli boste, da 
ste lahko tudi novinarji ali pa komercia-
listi! 

Vabljeni! 



6 
ODSEV 

ZAKON NAM PRI DELITVI NI NAKLONJEN 
Na januarski seji Občinskega sveta občine Trzin je župan Anton Peršak svetnike seznanil 
s potekom delitvene bilance. Pri tem je omenil, za marsikoga, nekaj novih in pre-
senetljivih dejstev, ki naj bi jih bilo treba pri delitveni bilanci upoštevali, da bi vse 
potekalo v skladu z zakoni. Ta dejstva so v marsičem za našo novo občino neugodna, zato 
smo župana zaprosili, da za bralce Odseva ta dejstva posebej predstavi. 

je treba tudi opraviti celo vrsto drugih 
opravil, na primer premoženjsko bilanco. 
Stvar pa onemogoči tudi dejstvo, da 
občine, na območju, kjer je bil sedež stare 
občine, nimajo interesa za dogovor. Zakon 
namreč določa, da, če se v treh mesecih ne 

G„ l lede na lo, da so pričakovanja delitve-
ne bilance v Trzinu napeta in tudi velika, se 
mi zdi potrebno, da pojasnim nekatere 
zadeve v zvezi s tem in tako že v naprej 
poskusim odpraviti nesporazume. Novela 
zakona o lokalni samoupravi, ki je bila 
sprejeta lansko jesen, je nekatere stvari pri 
delitveni bilanci spremenila 
na škodo novonastalih 
občin. Mogoče so občani v 
dnevnem časopisju že za-
sledili, da se tudi druge 
nove občine pritožujejo. 

OBSTAJATA DVE 
NOVI OBČINI 
Najprej je treba pojasniti 
nekaj dejstev. Opozoril bi 
predvsem na to, da je na-
pačno prepričanje neka-
terih, da občina Domžale, 
kakršna je bila, še obstaja 
in da se je občina Trzin le 
odcepila od nje. Da je torej 
tam še vedno občina Domžale, ki ima kon-
tinuiteto prejšnje občine in da lahko občina 
Trzin od nje zahteva izpolnitev takšnih ali 
drugačnih zahtev. Gre za to, da stare obči-
ne ni več in da zdaj obstajata dve novi 
občini, ki sta načeloma enakopravni dedinji 
stare. Zdaj tako ni mogoče postavljati zah-
tev v smislu: "Vi ste nekaj sprejeli in vi 
morate zdaj to plačati," Zdaj sta zavezanki 
vseh dogovorov, pogodb itn. iz prejšnje 
občine kot pravni naslednici obe novi 
občini. To je zelo pomembno, ker iz zakona 
izhaja, da sta za obveznosti, ki so breme-
nile prejšnjo občino, sorazmerno s številom 
prebivalstva odgovorni obe občine. 
Ob leni pa je treba reči, da zakon s tem 
daje prednost tistim občinam, ki so nastale 
tarn, kjer je bil sedež prejšnje občine in zelo 
mačehovsko one druge občine. Prej se je 
lastništvo javnih podjetij, javnih zavodov ali 
objektov skupne porabe proporcionalno 
delilo, zdaj pa nove občine, ki niso na 
območju, kjer je bil sedež prejšnje občine, 
lahko dobijo samo pravico do souporabe 
takšnih podjetij in ustanov. Vse te ustanove 
pa postanejo last tiste občine, ki leži tam, 
kjer je bil sedež slare občine. V našem 
primeru postanejo last Domžal. 

DELITEV PREMOŽENJA IN 
BREMEN PO LEGI 
Zelo neugodno je tudi to, da zakon striktno 
določa, da pri delitvi velja načelo, da je treba 
vsa bremena, ki so pisana na premoženje 
občine, deliti po legi. To pomeni, da se vsa 
bremena, ki na primer bremenijo infrastruk-

turne objekte ali kaj podob-
nega, določajo po legi. Iz 
tega tako v primeru ceste 
Ml0 sledi, da mora ne-
plačani del investicije, ki naj 
bi ga prej plačala stara 
občina, zdaj plačati občina 
Trzin kot tista občina, v ka-
teri je večji del objekta. 

PROTI NASTAJANJU 
NOVIH OBČIN 
Gre za to, da je predlagatelj 
zakona postavil zadeve tako, 
da ne bi spodbujal naslajanja 
novih občin, saj v večini 
primerov nove občine ležijo 
na drugih območjih. Zakon 

oz. njegov 51. člen je napisan tako, da 
destimulira nastajanje novih občin. Kol je 
znano, se že številne nove občine pritožujejo 
zaradi takšne zakonodaje. Nekatere občine, 
kot na primer Predvor in Jezersko, želijo v 
zvezi s tem sprožiti ustavno pritožbo in mi se 
bomo temu pridružili. Gre za to, da bi zdaj 
vse novonastale občine 
potegnile krajši konec, 
še zlasti neugodno pa 
je to prav za našo 
občino. 

PREKRATEK ROK 
Tisto, kar je dodatno 
neprijazno v leni členu, 
je to, da določa zelo 
kratek rok za zaključek 
delitvene bilance. Ta 
bi morala biti končana 
že v treh mesecih po 
konstituiranju občine -
se pravi nekje do sre-
dine marca. V tem ča-
su se je zelo težko ali 
skoraj nemogoče spo-
razumeti, še zlasti, ker 

morejo sporazumeti, delitveno bilanco 
opravi država. Ta pa jo opravi tako, kot je 
zapisano v zakonu. Kot sem že rekel, je ta 
zelo mačehovsko opredelil načela delitve 
glede na nove občine, ki so nastale tam, 
kjer ni bilo sedeža občine. 

PROPORCIONALNA DELITEV 
NSLOCIRANIH DOLGOV 
Omenili moramo še tretje načelo delitvene 
bilance, ki pravi, da se vsa bremena, ki jih 
ni mogoče locirati, razdelijo med obe občini 
v skladu s sorazmernim številom prebival-
stva. V našem primeru to pomeni, da si je 
treba tako razdeliti v preteklosti najeta 
posojila, med drugim tudi dolg prejšnje 
občine, ki si ga je ta naložila v delitveni 
bilanci z občinama Lukovica in Moravče. 
Gre za 60 milijonov SIT letno, ki jih je 
treba izplačevali omenjenima občinama. Iz-
plačevanje si bomo zdaj sorazmerno številu 
prebivalstva razdelili. Trzin naj bi lako 
plačeval 9,5 % dolga, preostali del pa bodo 
plačevale Domžale. 
Občina Domžale tako zdaj nima nobenega 
interesa, da se mi sporazumemo, saj je 
zakon zanjo veliko bolj ugoden. Pri tem ji 
pravzaprav nimamo kaj očitati. Tudi občina 
Trzin bi se verjetno v podobnem položaju, 
kot vsak dober gospodar, obnašala podob-
no. 
Tu je sicer vprašanje dobrososedskega so-
delovanja in fair playa. To naj bi občine 

spodbujalo, da bi ven-
darle dosegle nek spora-
zum. Tak sporazum pa 
bi moral iti v prid leh 
manjših občin. Večje ob-
čine s sedežem tam, kjer 
so bili sedeži prejšnjih 
občin, na primer Dom-
žale, Kranj in druge, bi 
morale prav zaradi tega 
ponekod malo popustili. 

TUDI ŽELJA PO 
SKLENITVI 
DELITVE 
Po drugi strani pa je za 
nas zaključek delitvene 
bilance zelo zaželjen. 
Dokler tega sporazuma 
ne dosežemo ali dokler 

i 
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država ne pove, kaj dobi ena in kaj druga 
občina, mi ne moremo razpolagati s tem 
premoženjem. Ne moremo najemati posojil 
in opravljati nekaterih drugih zadev. Na 
primer, če bi želeli prodati neko parcelo, 
da bi s tem rešili finančne težave občine, 
lega ne moremo storiti, dokler ni končana 
delitvena bilanca. 
Nekatere stvari bomo seveda skušali ugod-
neje rešili ali omiliti s pogajanji. Ocenju-
jem, da tudi v Domžalah je dobra volja ali 
pripravljenost za dogovor, ker pa vem za 
velika pričakovanja Trzincev, moram še 
enkrat opozoriti, da je zakon pravzaprav na 

strani Domžal in da morajo samo počakati. 
Zakon je prinesel še eno spremembo, ki naj 
bi pospešila zaključevanje delitvenih bilanc. 
Prej so sporazum o delitveni bilanci spreje-
mali občinski sveti, zdaj pa naj bi jih spreje-
mali župani. Dogovoril sem se, da bomo 
oblikovali komisijo, ki mi bo pri tem poma-
gala. V njej bodo ljudje, ki stvari poznajo. 
Zaenkrat naj bi bili v komisiji štirje člani, 
zraven pa naj bi kot svetovalci sodelovali še 
drugi poznavalci, na primer ljudje iz nekdan-
jega vodstva Trzina. 

Tri n a č e l a d e l i t v e n e 
b i l a n c e 
• Vsi dolgovi, ki bremenijo premožen-

je, padejo na tiste občine, v katerih 
je tislo premoženje. 

• Vsa bremena že sklenjenih pogodb 
in podobnega za investicije v infra-
strukturne objekte padejo na tiste 
občine, v katerih so ti objekti. 

• Vsa bremena, ki jih ni mogoče loci-
rati, se razdelijo med obe občini v 
skladu s sorazmernim številom pre-
bivalstva. 

Miro Šlebe 

VOLITVE NADOMESTNEGA ČLANA OBČINSKEGA SVETA VIV. VOLILNI ENOTI 
Kot smo že objavili, bodo v IV. volilni enoti 
Občine Trzin v nedeljo, 14. marca 1999, 
nadomestne volitve za enajstega člana Ob-
činskega svela naše občine. Nekatere 
predvolilne dejavnosti že potekajo, zato 
nam je predsednica Občinske volilne ko-
misije, Biserka Čičerov, poslala rokovnik 
za izvedbo nadomestnih volitev, s katerim 
naj bi soobčane seznanili, kako bodo stvari 
časovno potekale. 
Doslej je bil že objavljen razpis nadomest-
nih volitev, stranke in občani pa so že tudi 
dobili poziv, da predlagajo kandidate. Zdaj 
že poteka kandidiranje, ki se je začelo 15. 
12. in bo trajalo do 17. 2. 1999 do 19. 
ure. 

V času od I 7. 2. do 24. 2. bo morala volilna 
komisija opraviti preizkus zakonitosti in hkra-
ti potrditi kandidature predlaganih kandida-
tov. Skrajni rok za izdajo odločbe o potrditvi 
ali zavrnitvi kandidatur je 24. februar. 
26. februarja, to je šestnajstega dne pred 
volitvami, bodo sestavili potrjene sezname in 
opravili žrebanje vrstnega reda na volitvah. 
Državljani bodo lahko do 27. 2. ustno ali 
pisno zahtevali popravek volilnega imenika, 
tega dne pa bodo že tudi lahko v sredstvih 
javnega obveščanja objavili potrjene liste kan-
didatov. 
Volivci, ki bodo želeli glasovati po pošti, 
bodo morali volilno komisijo o tem obvestiti 
sedem dni pred volitvami. 10. 3. pa se bo na 

sedežu občinske volilne komisije začelo 
predčasno glasovanje. Volivci, si se zaradi 
bolezni ne bodo mogli osebno zglasiti na 
volišču, bodo morali 11.3. sporočiti, da 
želijo glasovati na svojem domu. 
12. 3. ob polnoči bo zaključek javne vo-
lilne propagande, začel pa bo veljati pred-
volilni molk. V nedeljo, 14.3., bodo 
volitve. 
Pri volilnem rezultatu bodo upoštevali tudi 
glasovnice, ki bodo prispele po pošti do 
12. ure naslednjega dne, se pravi do po-
nedeljka, 15.3.1999. Šesti dan po volit-
vah bodo objavili uradne rezultate glaso-
vanja. 

ZAKAJ JE ODLOK O UREJANJU OKOLICE 
V OBČINI TRZIN POTREBEN? 

K o , občan občine Trzin se vsakodnevno 
srečujem s problemi, ki tarejo našo okolico. 
Verjelno se tako jaz kot tudi ostali Trzinci 
zavedamo, da moramo sami poskrbeti, da 
bo občina Trzin čista in urejena, ter da ji bo 
lo v ponos. K urejenosti okolice sodi tako 
skrb posameznikov za okolico njihovih hiš 
kol tudi urejenost javnih površin. 
Slednje pa smo zadnje čase kar malo zane-
marili. Po Trzinu se zaradi vse večjega 
števila pasjih in mačjih ljubljencev kaže 
problem živalskih iztrebkov, ki se kopičijo 
iz dneva v dan po naših ulicah. 
Lastniki psov ravnodušno opazujejo, kako 
se njihovi ljubljenčki sprehajajo po ulicah in 
Puščajo svoje sledi (iztrebke), kjerkoli se 
jim zahoče. .Moram poudarili, da sem velik 
ljubitelj živali, vendar tega ne odobravam. 

Nič nam ni mar, če se naši otroci nahajajo 
v okolju, kjer lahko na vsakem metru trav-
nate površine pohodijo ali primejo iztrebek 
in ne morem si zamisliti njihove igre v 
peskovnikih ali kje drugje. Vsem lastnikom 
psov in drugih živali, pa tudi staršem, bi 
zastavil le eno vprašanje: 
Mar se bodo naši otroci v prihodnosti res 
prisiljeni igrati le v hišah ali na majhnih, 
ograjenih vrtovih?? 
Navsezadnje, mar je žival več vredna od 
otroške igre?? 
Res je, da ima vsak svoj okus, vendar zakaj 
ne bi bila naša okolica in naše ulice urejene. 
Vsak lastnik živali lahko pospravi iztrebke 
svojega ljubljenčka. S tem ne bi imel samo 
čisto vest, ampak bi pripomogel k boljši 
urejenosti okolice. 
Vsem lastnikom, ki se tega reda že držijo, 
pa po domače lahko rečemo "kapo dol". 

OQSiW 
Kmalu bo prišla pom-
lad, ki bo ponovno obudila naravo. Prispevaj-
mo k preporodu narave z večjo skrbjo za 
njeno snažnost tudi mi! Ni potrebno, da 
imamo napisan odlok na papirju. Potrebno je 
razčistiti predvsem pri nas samih, se zavedati 
moralnih načel ter se ozreti hkrati na soob-
čane in postopati v skladu s pravili, ki jih 
narekuje okolje, v katerem živimo. Saj smo le 
ljudje, sosedje in prijatelji, ki skupaj živimo in 
ustvarjamo v naši okolici. 
Ob koncu bi dodal še eno misel. 
Kot mlajši občan naše občine se s spoštovan-
jem spominjam žal že preminulega Trzinca, 
gospoda Zuna. Zal mi je, da smo mu pre-
malokrat rekli hvala za skrb za naše okolje. 
Njegova vestnost in zagnanost za urejanje 
okolice in trzinskih ulic nam je dober zgled in 
poduk za prihodnost. 

Matej Povše 



ODSEV 

GRADILI BODO TRI BLOKE 

l r i b l i ž n o istočasno kot smo izvedeli za 
nadaljevanje del na gradbišču osrednjega 
dela T3, so nas nekateri Trzinci opozorili, 
da so zabrneli gradbeni stroji tudi na drugi 
strani Pšate, na območju, ki sicer tudi 
spada v sklop T3. Ugotovili smo, da grad-
beni delavci podjetja Emka po naročilu 
družbe DPN - UBK tam nameravajo zgra-
diti tri bloke. Za podrobnejše informacije 
smo se obrnili na predstavnike investitor-
jev. 

Predstavnik Družbe za promet z nepremič-
ninami in trgovino DPN - UBK Dušan 
Dojčinovič nam je pove-

24. Stolpiči bodo 
visoki približno 15 
m, imeli pa bodo 
pritličje, dve etaži 
in mansardo, kar 
pomeni, da naj v 
višino ne bi prese-
gali omejitev, ki 
smo jih Trzinci po-
stavili za objekte v 
T3. 
Zatrdil nam je, da 
bodo v stolpičih le 
stanovanja in da v 
njih ne bo lokalov. 

MIR V C E N T R U Udobna STANOVANJA 
J iianovjn.SM) fitSQ. 
a s tanovanj v ft*ii 
po 2 i»ia»iL-varjt v o fa j i 
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M i r n a l o kac i j a 
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• kul«?n dostop, 
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dal, da nameravajo na 
območju med strugo 
Pšate in Cesto za hri-
bom v bližini osnovne 
šole, se pravi na območ-
ju T3, postavili tri sta-
novanjske hiše. Pokazal 
nam je tudi reklamni 
oglas iz Dela, ki je v 
sredo, 13. januarja, 
morebitne kupce že ob-
veščal, da bo v vsaki od 
hiš po 8 stanovanj, se 
pravi, da jih bo skupaj 

... Bolj preseneča ravnanje upravne 
enote Domžale, ki je investitorjem 
27. 10. 1998 izdala gradbeno dovol-
jenje, kljub temu, da je že 30. julija 
od Krajevne skupnosti Trzin prejela 
dopis, v katerem je rečeno, da naj do 
konstituiranja nove občine Trzin, ki 
je bila ustanovljena 22. 7., ustavi vse 
postopke izdaje kakršnihkoli grad-
benih dovoljenj na območju Trzina, še 
zlasti pa na območju T3. ... 

Odločili so se za kako-
vostnejšo gradnjo z upo-
rabo nekaterih dražjih 
materialov, kot so poln 
les, keramika in podob-
no. Stanovanja bodo veli-
ka, petsobna, tako da 
računajo, da bodo priteg-
nili predvsem kupce, ki 
se ne ubadajo s social-
nimi težavami. Prav zara-
di tega pričakujejo, da bo 
soseska mirna in urejena. 

Hiše ne bodo podkletene, za stanovalce in 
njihove obiskovalce pa bodo na koncu so-
seske uredili parkirišče za avtomobile. Na 
vsako stanovanjsko enoto naj bi prišli po 
dve parkirni mesti. 
Zanimalo nas je, ali so se glede izgleda hiš 
kaj usklajevali z načrtovalci soseske, ki bi jo 
v osrednjem delu T3 rada zgradila Poleza. 
Gospod Dojčinovič nam je priznal, da ne 
pozna načrtov investitorjev v osrednjem 
delu T3 in tudi z zastojem ni dobro seznan-
jen, zatrdil pa nam je, da so se sami skrbno 
držali predvidenih gabaritov iz zazidalnega 
načrta, se pravi, da niso presegli formule 
P + 2 + M . Opozoril pa je tudi, da strehe, 
kakršne naj bi imeli njihovi bloki, spominja-
jo na streho, kakršno so zarisali načrtovalci 
za predvideno novo občinsko stavbo v T3. 
Na vprašanje, ali so v zvezi s svojimi načrti 
navezali kaj stikov s prejšnjo KS in sedanjo 
občino, nam je gospod Dojčinovič priznal, 
da slikov s trzinskimi predstavniki niso 
imeli, saj so vse postopke urejali z upravno 
enoto v Domžalah, s svojimi načrti pa so 
seznanili vse mejaše. Te so kar trikrat vabili 
na pogovore in seznanjanje z načrti. Ocen-
jujejo, da so bili tako do bodočih sosedov 
zelo korektni. 

ODSEV 

Ko smo se pogovarjali z nekaterimi sosedi, 
so ti zatrdili, da kljub vsemu le niso bili 
dobro seznanjeni z načrti DPN-UBK. Ne-
kateri celo pravijo, da so bili zavedeni. Še 
zlasti nezadovoljen je sosed Miran Šlebir, 
ki pravi, da bi želel na svoji parceli postaviti 
še eno hišo, vendar ni dobil dovoljenja, ker 
so zahtevali, da mora biti oddaljena 6 m od 
meje s parcelo, ki je zdaj v lasti DPN-UBK, 
po načrtih, ki jih je zdaj prejel, pa vidi, da 
so investitorji bodočih blokov zase dovol-
jenje dobili, čeprav bo eden od blokov le 
dva metra od meje z njegovo parcelo. 
Slišati je tudi pomisleke drugih krajanov. 
Nekateri se sprašujejo, kako bo med grad-
njo, in tudi po njej, z varnostjo otrok na 
cesti proti šoli. To vprašanje so zastavili 
celo občinskemu svetu. Drugi opozarjajo na 
problem poplavljanja Pšate, saj bodo zazi-
dalno območje nasuli, se pravi dvignili, tako 
da bo potok, ki je do zdaj zelo pogosto 
poplavljal prav na omenjenem območju, 
verjetno našel možnosti za prestopanje bre-
gov pri doslej varnih sosedih. Problemov je 

V T-3 DELAJO DALJE 
V d e c e m b r s k i š t e v i l k i O d s e v a s m o 

p i s a l i , d a j e U s l a v n o s o d i š č e s k l e -

ni lo , d a b o p r e v e r i l o p o s t o p e k p r i -

d o b i v a n j a d o v o l j e n j z a g r a d n j o c e n -

t ra T r z i n a T 3 i n d a j e o d r e d i l o , d a 
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n o s t v z v e z i s T 3 u s t a v i t i . 13. j a n u -
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d e l i . T u d i m i s m o s i o g l e d a l i g r a d -
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p r i i n v e s t i t o r j i h , s o n a m ti p o t r d i l i , 
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bili . 

T o , d a n a j b i i n v e s t i -

tor j i l e i m e l i g r a d b e n o 

d o v o l j e n j e , n a s j e p r e -

s e n e t i l o , š e z l a s t i , k e r 

j e iz č l a n k a M a j e 
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m o r e b i t n i m i k u p c i s t a n o v a n j s k l e n -

... naj bi investitorji gradbeno dovoljenje za grad-
njo v T3 dobili par dni pred tem, ko je Ustavno so-
dišče 19. novembra ustavilo postopek in pre-
povedalo izdajanje gradbenih dovoljenj ... 

j e n j e . P o v p r a š a l i s m o n o v i n a r k o Č e p i -

n o v o , k d a j s e j e p o g o v a r j a l a z g o s p o -
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M e d d r u g i m j e 

d e j a l , k a r j e o b -

j a v l j e n o t u d i v 

j e n i h ž e v e l i k o p r e d p o g o d b , s e v l a -

g a t e l j i n a d e j a j o , d a b o s o d i š č e o d -
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c e v , s a j n e ž e l i j o , d a b i s e r o k i z a 

v s e l i t e v p r e v e č z a v l e k l i . " 

Vsa stvar je precej nenavadna, 
saj naj b i tudi investitorj i treh 
blokov na levi strani Pšate, če 
g ledamo prot i toku, gradbeno 
dovoljenje dobi l i le nekaj dni 
pred sklepom Ustavnega sodišča, 
komunalne prispevke pa so vpla-
čali tudi le nekaj dni prej, predno 
je T rz in postal občina. Gre res 
za splet nenavadnih naključij? V 
igri je veliko denarja. 

M i r o Š t e b e 

še več, zato bi bilo ver-
jetno prav, če bi se 
investitorji prej več po-
govarjali tudi z vodstv-
om Trzina. Zatrdili so 
nam, da se bodo zdaj v 
kratkem oglasili na ob-
čini. Vsaj zaradi boljših 
odnosov bi bilo to za-
željeno. 
Investitorje sicer razu-
memo. Ti pač želijo iz-
koristiti ugodno lokaci-
jo in želijo na njej pos-
taviti hiše, s katerimi bi 
lahko kaj zaslužili. Če 
so izpolnili zahteve, ki jim jih je za izdajo 
gradbenega dovoljenja postavila upravna eno-
ta, imajo zase čisto vest. Bolj preseneča 
ravnanje upravne enote Domžale, ki je inves-
titorjem 27. 10. 1998 izdala gradbeno do-
voljenje, kljub temu, da je že 30. julija od 
Krajevne skupnosti Trzin prejela dopis, v 
katerem je rečeno, da naj do konstituiranja 

nove občine Trzin, ki je bila ustanovljena 
22. 7., ustavi vse postopke izdaje kakrš-
nihkoli gradbenih dovoljenj na območju 
Trzina, še zlasti pa na območju T3. Uprav-
ne enote so sicer organi države, vendar je v 
zakonu vseeno opredeljeno, da morajo de-
lovati v skladu z interesi lokalnih skupnosti. 

Miro Štebe 



NEIZKORIŠČENE MOŽNOSTI KAMNOLOMA 

trzinskem vodstvu vse več razmišljajo 
o tem, kje bi v Trzinu našli primeren kraj za 
pokopališče. Slišati je bilo več predlogov, 
med drugim tudi, da bi pokopališče uredili 
v kamnolomu. V eni od naslednjih številk 
bomo pisali o predlogih in mož-
nostih za ureditev pokopališča, 
tokrat pa bi radi opozorili na 
neizkoriščene možnosti, ki jih 
ponuja kamnolom. 
Najprej je treba zapisati, da je 
kamnolom v zasebni lasti in da 
bi se bilo treba najprej z lastniki 
dogovorili glede primerne cene 
za odkup ali pa morda za na-
jemno pogodbo, kakršno so že 
imeli. 
Kamnolom bi lahko šteli med 
trzinske kulturne in zgodovin-
ske zanimivosti. Med drugim so 
v njem, v kamniti razpoki, našli 
kamnito sekiro iz mlajše kame-
ne dobe, kar priča, da je na 
našem območju človek bival že v pra-
davnim. 
Že pred prvo svetovno vojno so trzinski 
gospodarji v kamnolomu kopali pesek in ga 
"furali" na državno cesto, v večji meri pa so 
gramoz iz kamnoloma začeli izkoriščati 
med obema vojnama. Še zlasti se je kopan-
je peska v kamnolomu razmahnilo pred 
drugo svetovno vojno in tudi med njo. 
Zasebnik Slavec iz Kranja je kamnolom 
začel izkoriščati pred drugo svetovno vojno, 
nadaljeval pa je tudi med okupacijo. Gra-
moz so potrebovali predvsem za gradnjo 
ceste Ježica-Šentvid. Trzinski in drugi fur-
mani so vozili kamenje in gramoz tudi za 
cesto od Črnuč do Šentjakoba in železniško 
progo od Črnuč proti Lazam. 
Ivanka Burgar se spomni: "Iz kamnoloma 
so vozili pesek že takrat, ko sem bila še 
otrok, na veliko pa so ga začeli kopali, ko 
so prišli Nemci. Ti so za ceste potrebovali 

veliko gramoza, zato so uredili kamnolom. V 
njem so namestili naprave za drobljenje ka-
menja, naredili bunkerje, barako za delavce 
itn. Za delo so v glavnem najemali domačine, 
Trzince in Ločane." 
Konec poletja 1942 so partizani v kamnolo-

mu minirali drobilnik kamenja, kompresor in 
elektromotorje, barako pa požgali. Ivanka 
Burgar se spominja, da so diverzijo izvedli po 
deseti uri, ko je že veljala policijska ura. "Mi 
se takrat nismo upali 
ven. Ko so partizani 
odšli, so prišli Nemci 
in hoteli, da gremo 
gasit. Vpili so "fojer, 
fojer", ampak jaz 
sem jim dala le ved-
ra, da so nosili vodo 
od potoka gor, ven 
pa nisem hotela. No, 
potem pa so prišli 
gasilci in ukrotili 
ogenj." 
Jaka Narobe pa se 
spomni, da je bilo 
drugi dan v kamno-
lomu in okrog toliko Nemcev "da je bilo vse 

zeleno". Vendar so bili 
partizani takrat že daleč. 
Stari gasilci pa so pripo-
vedovali, da se jim med 
vojno, ko so partizani v 
Trzinu občasno izvajali 
diverzije, ni nikoli pre-
več mudilo gasit. Da so 
sicer prišli, vendar nikoli 
niso gasili preveč za-
vzeto. 
Kakorkoli že, po vojni so 
v kamnolomu najprej 
delali ujeli nemški voja-
ki. Ivanka pravi: "Bili so 

kar pridni delavci. Seveda, kaj pa so hoteli. 
Domov niso mogli, pa so delali. Kasneje so 
kamnolom začeli izkoriščati tudi drugi. Na 
eni polovici, tam kjer je bilo "Jagrščevo" je 
bil kamen dober in zato so prišli tako daleč 
v globino, druga polovica, tam kjer je bilo 

"Goltnarjevo", pa so rekli, da 
material ni dober, zato je tisti 
črni vogal ostal neizkoriščen. 
Po vojni so tudi naredili ap-
nenico, kmalu po tem, ko so jo 
preizkusili, pa so ugotovili, da 
kamen tudi za apno ni dober in 
so vse opustili." 
Po vojni so kamen iz trzinskega 
kamnoloma največ uporabljali 
za obnovo cesle od Črnuč do 
Prevoj. 
V kamnolomu je bilo v povojnih 
letih pravo malo podjetje s 
številnimi napravami, od drobil-
cev kamenja, do kompresorjev, 
ozkotirne železnice s kovinskimi 
vagončki za skale. Sprva so 

pesek vozili s konjskimi vpregami, kasneje 
pa že tudi s tovornjaki. Jakob Narobe se 
spominja, kako so razstreljevali skale v 
kamnolomu. "Delavci so pritekli iz kam-

I 10 LET DUHOVNIJE TRZIN 

noloma, eden je mahal z rdečo zastavico in 
vpil "Ogenj! Ogenj!" Potem pa se je slišala 
eksplozija. Kamenje in skale so letele vse 
do naše hiše. Na strehi smo imeli pogosto 
razbito opeko. Na hišo je padlo tudi več kar 
velikih kamnov, vendar kakšne posebne 
škode niso naredili. Treba pa je tudi reči, 
da so upravitelji kamnoloma škodo pošteno 
plačevali." 
V začetku šestdesetih let so kamnolom 
nehali izkoriščati in ga prepustili usodi. 
Kamnolom pa je takrat začel igrali bolj 
družabno vlogo. O tem bomo pisali v nas-
lednji številki. 

Miro Štebe 

JLjulo pomenljivo je za Tr-
zin leto 1888, ko je trzinski 
rojak Martin Narobe, tedaj 
župnik v Zapogah in največji 
dobrotnik trzinske cerkvene 
občine, napravil ustanovo, s 
pomočjo katere bi dobil 
Trzin lastnega dušnega pa-
stirja. 

(prepisano iz kronike) 

In lako smo lahko letos 
praznovali 110 let postavitve 
duhovnije Trzin. M. Narobe 
je izposloval, da je Trzin 
postal duhovnija. 
Pred nedavnim, na prvi dan 

tega leta, se pravi 1 .1 . 
1999, pa smo praznovali še 
25. obletnico proglasitve 
župnije Trzin. Takole pa je 
napisal naš nekdanji župnik 
Jože Tomšič: 
Nedelja sv. Družine 
30. 12. 73 
"..., ko bo g. nadškof pro-
glasil novo župnijo Trzin. Ta 
dan se bo uresničila že sto-
letna želja le soseske, da 
postane samostojna župnija. 
Sedaj, ko bomo to dosegli, se 
vsi potrudimo, da bo nova 
župnija res zaživela ..." 
Na letošnji slavnostni maši se 

je zbralo mnogo vernikov 
in tudi duhovnikov ni manj-
kalo. 
Slovesnost je vodil škof 
Alojzij Uran, ob strani pa 
so mu stali nekdanji župnik 
Jože Tomšič, dekan Vlado 
Pečnik, duhovnik z Vira 
Jože Tomšič, Janez Kvart-
nik iz Jarš, Jože Vrtovšek iz 
Blagovice in naš domači 
župnik Pavle Krt. 
Za vesel in sproščen konec 
so poskrbele trzinske gos-
podinje, ki so skrbno pri-
pravile svečano gostijo. 

Urša 

S T A T I S T I K A teta 
1998 

K R S T I : 
v krstno knjigo smo vpisali 
30 krščencev 
13 iz cerkvenega zakona 
8 iz civilnega 
9 iz izvenzakonskih 
skupnosti 
19 dečkov 
11 deklic 

P O R O K E : 
7 hranjenih zapisnikov za 
župnijski arhiv 
Prijavili so se simpatični pari, 
čeprav jih je bilo 
6 od 14 mladoporočencev 
brez birme, eden pa je bil 
ateist, brez zakramentov. 
Najstarejši je imel 31 let, 
štirje najmlajši pa so se 
poročili z 19 leti. 

P O G R E B I : 
13 smo jih pospremili v 
večnost 
7 moških 
6 žena 
Najstarejša 2 pokojna sla imela po 
88 let, najmlajši pa je bil star 23 let. 
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PRI KURENTU VEDNO LEPE JASLICE 

J| aslice so pomemben delček slovenske 
ulturne dediščine, ki smo ga včasih preveč 

zapostavljali in skrivali pred očmi javnosti. 
Vendar te dolgotrajne tradicije ni bilo mo-
goče izkoreniniti, saj je v jaslicah toliko 
lepega, da so se enostavno zasidrale v 
ljudeh. V Trzinu so jaslice, razen v cerkvi, 
vsako leto poslavljali tudi v večini domov. 
Ponekod so se posebej potrudili in so 
postavljali precej bogatejše, lepše in večje 
jaslice kol drugje. Med Trzinci 
so še zlasti znane jaslice, ki jih 
lz leta v leto poslavlja Franci 
Kurent. Tudi letos nas ni ra-
zočaral. Ni čudno, da so v 
božičnem času številni prišli h 
Kurentu na obisk prav zaradi 
jaslic. Ogledat so si jih prišli 
celo otroci iz vrtca. Franci 
obljublja, da bo prihodnje leto 

prav zato namenoma postavil še večje, zraven 
pa bo predstavil še precej starejše papirnate 
jaslice. "Zdaj je drugače," pravi Franci, "zdaj 
pastircev in drugih figuric 
za jaslice ni težko dobili. 
Prva figura iz teh jaslic je, 
kot mi je povedala mama, 
iz leta 1931. Spomnim 
se, kako sem hodil zjutraj 
na vsezgodaj v Ljubljano, 
da sem v trgovini z verski-

mi pripomočki takoj, ko so odprli, kupil 
kakšno figurico in da sem še pravočasno 
prišel nazaj v Trzin k pouku v šoli. Kasneje 

sem hodil ponje tudi čez 
mejo. Kako je bilo to 
vredno, saj se včasih ni 
dalo kar lako ven kot 
zdaj. Imam pa tudi nekaj 
figuric, ki so bile narejene 
doma." Včasih so Trzinci 
jaslice puščali do pusta, 
da so paslirci puslovali, 
kot so se šalili, zdaj pa se 
svet vrti hitreje in so mar-
sikje jaslice že podrli. 
Vseeno pa bomo prihod-
nje lelo Francija Kurenta 
in njegove jaslice prav 
gotovo obiskali in še kaj 
več napisali o tej tradiciji 
tudi v Trzinu. 

ODSEV ODSEV 

i 
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VESTICKE IZPOD ŽAROMETOV 

1 lej! Prebudile se, drage dame in gos-
podje. Ali se vi sploh zavedate, koliko 
zaobljub ste si zadali tik pred novim letom? 
Pa če ste jih pozabili, nič hudega. Obsta-
jajo stvari, katerim se ne boste mogli izog-
niti, ne trudite se. Kompleksnejše so, kot si 
mislite. Vem, vem, da angleško obvladate 
do popolnosti. A zavedajte se, drage dame 
in gospodje, da to še zdaleč ni dovolj. 
Pametni vedo, da bo na Slovenskem prav 
kmalu prevladoval germanski - nemški 
jezik in tisti vizionarji tako rekoč berejo 
Goetheja, Schiellerja itd ... že v originalu. 
No, vi (mi), ubogi pa, ki boste morali začeti 
s prvo lekcijo, se mi smilite. Le kaj, le kaj 
boste čez čas počeli popolnoma nebogljeni 
v raznih Baumaksih, Sparili in podobno. 
Saj si še enih ubogih gojzarjev ne boste 
znali več kupiti. V Kranjsko Goro, moje 
dame in gospodje, pa vas zagotovo ne bodo 
spustili, če slučajno ne boste imeli dokazila, 
da obvladate nemško vsaj pogovornega 
jezika. Preizkuševalci v irhaslih hlačah pa 
vas bodo, seveda, če bodo z vašim znanjem 
zadovoljni, pošteno nagradili z eno 100 
gramsko Milka čokolado. Zakaj omenjam 
Kranjsko Goro? Pred kratkim sta se prav 
tam odvijali tekmi za svetovni pokal v ve-
leslalomu in slalomu. In polovico časa, več 
kot polovico časa, ko je potekalo tek-
movanje, je preko ozvočenja govorec ob-
veščal gledalce na smučišču o dogodkih ob 
progi v čisti nemščini. Samo sem ter tja, 
drage dame in gospodje, je padla kakšna 
slovenska beseda. Tako se to dela, je urad-
no geslo Baumaksa Hitler je bil pravi dile-
tant. Spar in ostali vedo, kaj delajo: metle 
po 500, šraufencigerje pa po 300 tolarjev, 
vojna je dobljena. In zadovoljni smo na 
koncu vsi. Kaj pa smo naredili mi, drage 
dame in gospodje, zato, da bi se ohranila 
tista prava klena slovenska beseda, za 
katero tako ponosno stojimo? Nič! Čisto 
nič! Pravzaprav več kot nič. Bojkotiramo jo. 
V novembrskem Odsevu smo vas vabili na 
večer poezije s pesnikom gospodom Tone-
tom Kuntnerjem. Kritiki njegovo poezijo 
označujejo z zemeljsko in domovinsko. 
Torej, vabili smo vas preko Odseva, pa ne 
samo to, še več. Več kot 80 vabil smo 
poslali po pošti ali osebno. Vam, ki ste 
karkoli ali kadarkoli že sodelovali na kul-

turnem področju v Trzinu. In kaj? Nič! 
Nič, drage dame in gospodje. Na prijet-
nem večeru slovenske poezije z gospo-
dom Kuntnerjem, ki je profesionalno tudi 
igralec - lahko si torej predstavljate vr-
hunsko predstavitev poezije, je poslušalo 
dvajsel obiskovalcev. Da, moje dame in 
gospodje, dvajset. In spomnil sem se 
gesla, ki nas bo dokončno rešil seh težav. 
Glasi se pa takole: 
S kleno slovensko besedo z Baumaksom 
ter Sparom naprej! 
Dvajset obiskovalcev Kuntnerjeve poezije 
ne bodo pozabili. To pa je tudi nekaj, 
kajne? 
Ha, za vas, drage dame in gospodje, pa 
tokrat prvič in morda ne zadnjič, kaj se 
ve, predlog, iz katere knjige in katere 
lekcije ter seveda kaj lekcija vsebuje za 
učenje nemškega jezika. Nikoli ni pre-
pozno. Torej: 
Knjiga Deutsch als fremdsprache fur 
kinder lehbuch, Lection 1 : Hallo, Kinder! 
Temen, texte situationen: 
Besuch im klassen zimmer, kreisspiel, 
heksentreffen, sketch 
Sprache: Sich begrussen, vorstellen, ver-
abschieden; namen und befindenerfragen 
und mitlelen; vernainen, wiedersprechen. 
Tako. Naslednji mesec druga lekcija. V 
enem letu bomo knjigo obdelali. In tudi 
mi v KUDu moramo iti z delom naprej. 
Tokrat bomo prvič (torej zgodovinsko) 
delali občinsko proslavo za slovenski kul-
turni praznik. Proslava bo imela, torej 
vsebovala, vse elemente, ki jih mora imeti 
na tem nivoju, se pravi občinskem. Imela 
bo: slavnostnega govornika, pihalno sek-
cijo (del) mengeške godbe, pevski zbor 
(še ne vem, kateri) in poezijo. Slovensko 
poezijo (tokrat še). Proslava bo v Kul-
turnem domu dne 5. 2.1999 ob 19.00. 
Drage dame, Kassandre si tokrat ne bos-
te mogle do konca ogledati, kajti občinska 
proslava je pač občinska proslava in kdor 
da kaj nase, bo takrat tam. Tega se pa 
tudi verjetno zavedate. 
Drugače pa: spremljajte kulturne do-
godke v časopisu Delo, kjer boste kmalu 
zasledili, da trzinska Franc K. igra z 
nasprotnikom tem in lem, dne tega in 

tega v KUDu France Prešeren na lokaciji 
Trnovo. 
Celo leto je še pred nami, drage dame in 
gospodje, zato se ne naprezajte in ne utrujajte 
preveč s kulturnimi dogodki. Dozirajte jo po-
časi, kajti to je kot mamilo. Za mamila pa 
veste, da so pri nas prepovedana. Zato tudi 
mene kot preprodajalca kulture ne omenjajte 
naokoli. Se ne poznamo. Za vas, kjerkoli ste 
že, lep gledališki pozdrav 

Lep gledališki pozdrav! 
Jože Slih 

Ko s m o k o n e c pre j šn jega leta praz-
noval i d a n državnos t i , ki bi bil lah-
ko o s r e d n j i s lovensk i praznik , je 
bi lo p r a z n o v a n j e i z j e m n o s k r o m n o , 
m e d l o in t iho . To je s p o d b u d i l o 
našega soobčana Emil i jana Pevca, 
da je zapisa l p e s e m Skrušen i pra-
por, ki jo zdaj, v prvi le tošnj i 
š tevi lki Odseva , objavl jamo. Naj 
vam da p e s e m misl i t i o r azmerah v 
n a š i d ružb i in n a j vas spodbud i , da 
se b o m o z večj im p o n o s o m in med-
s e b o j n i m r a z u m e v a n j e m borili za 
n a š o s k u p n o , s lovensko m e s t o pod 
Soncem. 

P č f i P O E 

Slovenec moj, ponižen in teptan, 
ozri v nebo se, ker se svita dan, 
pomlad prišla je, up cvetoč, belina, 
prešerno polje, njih modrina. 

Pripni na prsi nagelj, vrtnico rdečo, 
naj zavihrajo barve, sinu, hčeri v srečo, 
ponosno dvigni prapor v bran, 
saj tu očakov davnih je tvoj stan. 

A glej, odpiraš tujcem na široko vrata, 
pobral najlepše sadeže, ne briga ga lopata. 
Rojak moj! Ljubi mater, svojo domovino, 
čeravno dala kruha tanjšo bo rezino. 

Kaj res ne veš, kdo Čedermac je bil? 
Ko v težkih časih nas je vse bodril, 
znova delaš težko mu krivico, 
saj on je tu - in naš. Nazaj mu daj pravico. 

Kaj res ne znaš se strniti v vrste? 
O, kralj Matjaž, le zbudi fante čvrste, 
dvoličnosti naj več ne bo, 
saj to je kuga, slrašno zlo. 

Emilijan Pevec 
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TEATER ZA MLAJŠE 

O e malo, pa bo zame 
odločilni trenutek. Vpisati 
se bom namreč morala na 
faks. No ja, na enega bom 
že sprejeta. Vendar pa si 
želim biti sprejeta na aka-
demijo za gledališče, radio, 
film in televizijo. 
No, lo je bila moja želja do 
nedavnega. Če pomis-
lim ..., saj mi gre tudi brez 
te šole. V skupini imamo 
okoli petnajst otrok, ki radi, 
tako kot jaz, delajo v gleda-
lišču. Letos smo imeli mno-
go predstav. Naj še enkrat 
ponovim: dom za invalidno 
mladino Kamnik, BTC hala A in D, isti dan 
nastop na domačem odru, teden za tem z 

drugo predstavo in isto za-
sedbo zopet na domačem 
odru, vendar za otroke iz 
Domžal, BTC hala D in 
nato še gostovanje v Pol-
hovem Gradcu. Ni minil 
leden, ko smo že "naštudi-
rali" nov recital, ki smo ga 
izvedli za polnočnico, kot 
živi pastirji, Marija in Jožef, 
za konec pa še pozdrav 
škofu A. Uranu ... In naj še 
enkrat ponovim, kar tudi že 
veste: vsi nastopajoči so bili 
otroci od 1. do 8. razreda 
osnovne šole Trzin in tudi 
jaz imam šele dobrih 18 let. 
Ko smo stali na odru, smo 

uživali, ko smo gledali, kako otroci z veseljem 
in odprtimi usti pričakujejo naš nastop in tri 

dobre može. Vendar pa se ni vse bleščalo. 
Naj povem tudi slabe strani. Kadar smo 
želeli priti v dvorano, smo morali čakati 
ključe, kljub temu, da smo se zmenili, da 
ključi čakajo nas. Velikokrat smo imeli 
prostorsko stisko, tako da smo morali va-
diti na zmanjšanem prostoru, prišlo je tudi 
do časovnih zapletov ... 

Kulturno društvo Šenčur 
upr i za r j a 

vese lo igro 
z nas lovom 

POROČIL SE BOM 

S SVOJO ŽENO. 
P r e d s t a v o si l ahko og leda te v 

nedel jo , 14. 2. ob 19- uri 
v dvo ran i RUD Trz in . 

Za konec pa še pojasnilo za nekatere. 
Nobena predstava ne nastane čez noč. 
Zanjo potrebuješ: igralce, ki imajo dosti 
časa, scenarij, "režiserja", mnogo stranskih 
napotkov, kostume, ... Vendar pa nekateri 
mislijo drugače. Nekje sredi novembra se je 
na vratih prikazal Igor Kralj (predsednik 
ŠD) z željo, da nastopim v trzinskem vrtcu 
s spremstvom in božičkom, kot babica 
Zima, in otrokom preberem nekaj zgodbic. 
Čez štirinajst dni mi je prinesel knjigo, 
vendar me ni bilo doma. Od tistega dne se 
nisva več videla ne slišala. Poklical pa me je 
štiri ure pred nastopom, ko sem bila na 
žalost še v šoli. Kot sem zvedela kasneje, 
sem prišla pravočasno domov, kajti imeli so 
enourno zamudo, brez babice Zime, brez 
konjske vprege in nazadnje brez božička, a 
ga je na srečo nadomestil njegov prijatelj 
dedek Mraz. 
Zaradi teh zapletov se opravičujem vsem 
otrokom, ki so pričakovali babico Zimo in 
njene živali. Vendar to je organizacija 
športnega društva Trzin. 

Urša 



F o t o g r a f i j a j e n a s t a l a m e d s n e m a n j e m p o l j u d n o z -
n a n s t v e n e g a d o k u m e n t a r n e g a f i l m a , ki g o v o r i o 
s o ž i t j u č l o v e k a z n a r a v o v d o m a č e m T N P . Z d i s e , d a s o 
n e k a t e r i i g r a l c i m a l o v i š j i k o t s i c e r , o z . s o z r a s l i , k a r 
j e p o s l e d i c a n e n e h n e g a n a t e g o v a n j a . . . 
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FRANCU PIRNATU V SPOMIN 
Zima se poslavlja. Dnevi s e da l j ša jo , s o n c e dobiva na moči . Kmalu b o d o pognal i zvončki, n a t o š e 
d r u g o cvet je . T r a v e b o d o oze lene le . Vse b o p rek ipeva lo v življenjski rados t i in pomladn i p e s m i , 
F r a n c u P i rna tu pa t o ne bo več d a n o . 
Z e v zgodnj i mlados t i j e spoznava l , d a je življenje lahko tudi krivično, t r d o in težavno. V e n d a r ni 
povesil glave, s p o p a d a l s e j e s p r e p r e k a m i 1er s t r d n o voljo in svojimi rokami začel bo j za lepši jutri . 
Gradi l je hiše , tovarne , e l e k t r a r n e . Sledovi de la njegovih rok b o d o š e d o l g o vidni. Zgrad i l pa si je 
tudi d o m , d ruž ino in p r a v njegovi o t roc i in njihovih o t rok o t roc i b o d o t is ta na jbol j t r a j n a s led , ki jo je 
pustil za s a b o . Š e t ako m o g o č n e s t avbe b o z o b č a s a n e k o č raz jede l , rod poš ten ih in pr idnih ljudi, ki 
jim je stopil na čelo , p a b o nadal jeval n jegovo po t , n j egovo pos lans tvo . — 

F r a n c P i r n a t s e je v zgodov ino T r z i n a zapisa l š e d r u g a č e . Bil je prvi p r a p o r š č a k t r z in skega 

gas i l skega d ruš tva . T a č a s t m u je veliko pomen i l a in s svojim pr izadevnim de lom za gas i l sko d ruš tvo si jo je tudi p o š t e n o odslužil. 
Ni bilo gas i l ske s lovesnos t i , k j e r ne bi p o n o s n o nosil d r u š t v e n e g a p r a p o r a , n e š t e t o ur pa je za d r u š t v o delal tudi na številnih drugih 
področj ih . D o l g o let je bil g o s p o d a r ga s i l skega d ruš tva . S k r b n o j e bdel nad gas i l sko o p r e m o in t ežko bi preš te l i u re , ki jih je 
žrtvoval za vzdrževanje o p r e m e pa tudi za zidavo, š i r jenje in uredi tev ga s i l skega d o m a . F r a n c P i rna t je s svojo d ruž ino d o b e s e d n o 
živel za gas i l sko d ruš tvo . N j e g o v o ime b o v kronikah d ruš tva zap i s ano s svetlimi č rkami . V p r i j e t nem s p o m i n u pa bo ostal zap i san 
ludi pri d rug ih Trz inc ih , s a j je bil d r u ž a b e n in je za v s a k e g a naše ! b e s e d o , če j e bilo t r e b a , pa je tudi rad priskočil na p o m o č . K o se 
poslavl jamo od F r a n c a , nam je h u d o . S p e t j e odše l eden tistih Trz incev , ki so veliko naredi l i za to , d a je Trz in kra j , ki s m o g a imeli 
in g a ' 9ae i m a m o radi . O b s lovesu s e m u lahko le zahval imo, n jegovim najbl ižj im p a i z r e k a m o i sk reno sožal je . 

SPONZORJI JAVITE SE! 

PROGRAM IZOBRAŽEVANJA ZA KMETOVALCE ll\l KMEČKE ŽENE V OBČINAH 
DOMŽALE IN TRZIN V TEM LETU 

Kmeti jska svetovalna d r u ž b a D o m ž a l e v s a k o le to v z i m s k e m času 
pripravi s t rokovna p r e d a v a n j a za k m e t o v a l c e iz c e l o t n e n e k d a n j e 
domžalske obč ine . Z i m a je o b d o b j e , k o lahko tudi kmetovalci na -
menijo neka j č a s a za s t r o k o v n o i zpopo ln jevan je , s p o z n a v a n j e novih 
in obnavl janje že osvojenih z n a n j iz k m e t i j s k e g a p o d r o č j a , ki 
pos ta ja vse bolj zah tevno . V m e s e c u j a n u a r j u in f eb rua r ju s m o 
pripravili vsak p e t e k en t e m a t s k i s k l o p s t rokovnih p r e d a v a n j , ki s e 
začen ja jo o b 9 . uri d o p o l d n e v dvoran i K S D o b . Ke r je kmet i j s tvo 
zelo obš i rna g o s p o d a r s k a p a n o g a , s m o skušal i s s t rokovnimi p r e -
davanji pokri t i vse glavne k m e t i j s k e de javnos t i . 

P o l e g p r o g r a m a izobraževan ja za osnovne de javnost i na kmeti jah v 
t e m č a s u p o t e k a tudi i zobraževanje za k m e č k e žene in dopolni lne 
de javnos t i na kmet i j ah , ki ga organiz i ra svetovalka za te dejavnost i 
dipl . ing. kmet i j s tva g. M a r t a K o s . 

Kmet i j ska svetovalna služba 
I rena Z l a t n a r , ing. agr . 
M a r t a Kos , dipl ing. 

D r u g a č e d e l a m obleke tudi za d r u g e in naj 
povem, d a ima e n a plesna obleka na sebi 
5 . 0 0 0 bleščic, ki so ročno pr i t r j ene . Ko je 
o b l e k a d o k o n č a n a , j o v r e d n a kakih 
3 . 0 0 0 D E M . In pomis l i te , d a m o r a t a imeti 
p lesa lca na v s a k e m tekmovan ju d r u g a č n o 
obleko . T o je n o r o veliko dena r j a ! 

Kakšni pa so tvoji uspehi? 
Z Nino sva s k u p a j d o s e g l a 5 . m e s t o na 
d r ž a v n e m prvenstvu. D r u g a č e pa s e m le s 
svojo prvo p lesa lko dosega l boljše rezul-
ta te : pionir j i , d r žavna p rvaka , v tujini med 
pionir j i 2 . m e s t o Ialino, 6 . m e s t o s t an -
d a r d n i p les i , m e d mlajš imi mladinci 1. 
m e s t o , m e d mladinci 5. mes to , London 
o p e n I . m e s t o , o d p r t o prvenstvo D a n s k e 
2 . m e s t o . 

O čem premiš l ju ješ , ko stojiš na ple-
sišču, na t ekmovan ju? 
Č e s e m u t r u j e n , p r e m i š l j u j e m , k d a j bo 
k o n e c pesmi , v e n d a r je t o zelo na robe . 
D r u g a č e p a k a j na r ed im , d a bi bila boljša 
od s o s e d n j e g a p a r a ali pa , uuau, to sva pa 
d o b r o nared i la . . . 

Kakšen pa je občutek, ko s toj iš na 
s topn ičkah? 
S u p e r . Poču t im se zelo dobro . K o stojiš 
t a m , m o r a š biti kar malo važen . 

Ali te je že kdaj minila volja do 
p l e sa? 
Ja. Včasih s e v p r a š a m , ali se sploh še 
sp lača tol iko t rudi t i? Kajti jaz ne p l e š e m za 
zabavo. N e k o č si želim posta t i s laven. K o 
b o m s ta r , h o č e m iz tega k a j potegni l i . 
N a j h u j e je t ak ra t , ko p o bolezni p r i d e š 
zope t na t r en ing in s e ti zdi, da si na js labš i , ; 
d a nič več ni t ako d o b r o , kot je bilo. 

l ani , ki mu je bilo kol m a j h n e m u d e č k u dovo l j eno s k o r a j vse. "Hodi l s e m na vse m o g o č e 
k rožke , a le e d e n je bil tisti r e s pravi T o je bil z a m e , in je še, p l e s , " pravi Matevž O g o r -
elec, ki si je izbral l a t i n sko -amer i ške in s t a n d a r d n e p lese . Ti so mu, tudi p o dosežen ih 
rezul tat ih s o d e č , p i san i na kožo. V e n d a r b rez s t a r š e v s k e p o m o č i , ki mu vedno stoji jo o b 
s t rani , ni sponzor j ev , ki jih na veliko p r i m a n j k u j e , ne bi bilo nič. 

Kakšni pa so vajini načr t i z a prihod-
nost? 
Na začetku s e z o n e sva si pos tav i la cilje, d a 
prideva v r e p r e z e n t a n c o . T o n a m a je s e d a j 
že uspelo , d a na vseh državnih prvenstvih 
prideva v finale in da dobiva obču tek d r u g 
za d rugega . 
Venda r v vsem t e m veliko vlogo igra d e n a r . 
Kot sem že p r e j rekel , za vsako t e k m o v a n j e 
nova ob leka , p o t o v a n j e v tu j ino na t ek -
movanje in na p r i m e r 4 5 minut t r en inga v 
tujini s t ane 1 5 0 D E M , ka r p a je za u s p e š n e 
plesalce nu jno . 

AJi si žel iš mogoče plesat i še kak 
drug p les? 
Tako j bi plesal a rgen t insk i t ango ali pa 

f lamenco, d r u g e g a p a ne . 

Pa življenje d rugače? 
Hodim na f a k s , o b l i k o v a n j e t e k s t i l a in 
oblačil, na osnovni šoli T r z i n učim likovni 

p o u k , p o j e m v bendu , s kater im bolj 
m a l o de lu j emo , sode lu jem v video sek-
ciji, veliko tudi ro lam, zgolj zaradi kondi -
cije in l as tnega užitka. 

16. j a n u a r j a pa odha ja ta v 
Anglijo . . . 
V s o b o t o odha java v Angli jo na e n o 
največjih plesnih tekmovanj , " o d p r t o pr-
venstvo Velike Br i tani je" . Veva pa, d a ne 
moreva priti v finale. T a m so sami p r o f e -
sionalci, midva p a sva še a m a t e r j a . 
Naj in zda j šn j i s p o n z o r je T i ska rna Ljubl-
j ana . 

K d o r p a na ju h o č e videti v živo, n a j p r ide 
3 0 . j anua r j a v D o m ž a l e v halo komuna l -
nega c e n t r a , k je r bova z Nino nas topa la . 

Ur ša 

Kje, kdaj in z a k a j si začel p lesa t i? 
Zače l s e m , ko s e m bi s t a r pet let. S s ta rš i 
s m o gledali film F l e š d a n c e in od takra t 
nap re j ni bilo važno, kater i film in k a k š n a 
g lasba je bila, s e m z m e r a j z raven plesal -
"miga l" . N a t o so me s t a r š i vpisali v M a l o 
kazino, k jazzu , nadal jeval s e m v P l e s n e m 
cen t ru F r e d i , k j e r p l e š e m š e d a n e s . 
P l e š e m p a za to , ker mi je p les všeč. D o m a 
e n o s t a v n o ne m o r e m zdrža t i cel d a n . Č e se 
zgodi , d a n i m a m t r e n i n g a , mi ka r n e k a j 
man jka . 

Katero zvrs t p lesa p lešeš? 
Lat insko a m e r i š k e in s t a n d a r d n e p l e se . 

Od svojega p e t e g a le ta si z amen ja l 
ve r je tno že kar n e k a j p lesa lk? 
Ja , s e d a j imam že č e t r t o p lesa lko , kajti če z 
e n o p l e š e š do lgo , s e n a p a k e , ki jih de la ta , 
t ako navadiš , d a jih n e m o r e š odprav i t i . 
S prvo p le sa lko S a b i n o Z a j e s e m plesal 
š e s t let in z n jo s e m imel tudi na jveč 
u s p e h o v . Dobi l s e m d r u g o p l e s a l k o , s 
ka te ro ni bilo noben ih uspehov , s t r e t j o sva 
s e krega la , s e d a j pa o d avgus ta p l e š e m z 
Nino M e d j a , ki pa je na jbo l j ša od vseh . T o 
je vidno že p o njenih pre jšnj ih uspeh ih : 
večkra tna d ržavna prvak in ja , 3 . m e s t o na 
svetovnem prvens tvu v latinskih ples ih , 5 . v 
kombinaci j i Blackpool , 2 . m e s t o v lat ino 
plesih. 

Kako pa j e z koreograf i j ami in t re-
ne r j i ? 
Naj ina mat ična t r ene r j a sta F red i in Dani je la 
N o v a k . Po l eg t eh m o r a š imeti tudi t r e n e r j e iz 
tuj ine, ki imajo d r u g a č n e p o g l e d e na p les in 
d r u g a č n e informaci je . Na jbo l j š i t rener j i so v 
Angliji. Z a t o imava p r iznano Angležin jo Ca ro l 
McRai ld . O n a nama p o m a g a pri ko reogra f i -
jah za l a t i n sko -amer i ške p lese . Midva s e s t a -
viva koreogra f i jo , ona pa naju le u s m e r j a . Pr i 
s t a n d a r d n i h plesih p a nama p o m a g a F red i . 
V e n d a r to ni t ako , d a bi na vsakem tek-
m o v a n j u imela novo k o r e o g r a f i j o . K o r e -
ograf i ja je z m e r a j isla. Le kakšen e l emen t 
sp remen iva , k o se g a naveličava. Včasih, ko 
je na ples išču g n e č a , s e morava sprot i zmišl-
jevati , če s e zgodi , d a ne moreva izpeljati 
na j ine t o č k e . In k o s to j imo na p les išču , na 
t ekmovan ju , zavrt i jo p e s e m , za ka te ro mi ne 
vemo, in na to nan jo z a p l e š e m o z l jubeznijo 
d o sop lesa lca , s sovraš tvom . . . 
Š e p o s e b n o veliko pa se vsi nauč imo , k o 
o p a z u j e m o A n d e j a Škufco in Katar ino Ven-
turini . Velikokrat ju o p a z u j e m o in h o č e m o 
p o s n e m a t i . 

Kakšni pa so vajini t ren ingi? 
Tren i r ava enk ra t na dan p o tri ure . Žel im si, 
da bi š e več, v e n d a r to ni m o g o č e , kajti Nina 
( 1 6 let) še hodi v šolo . Imava individualne 
t r en inge in tudi s k u p n e . Po l eg tega imava 
tudi t r en inge za u t r j evan je tehnike, kater i so 
tudi na jbo l j mučni . T ren i r ava v Zadobrav i , 
k je r je na jbol j ša d v o r a n a za t ren inge . Je zelo 
velika, ima d o b e r p a r k e t , d o b r o ozvočen je , 
laight s h o w . M o r a m pa reči še to, da me vsak 
d a n pel je in p r i d e iskat mo j oče. 

Končal si s r e d n j o šolo za oblikovanje 
in fotograf i jo , oddelek mode. Zato 
vama ver je tno obleke ne delajo težav . 
Ja, ob leke d e l a m s a m . Vse obleke, ki jih nosi 
mo ja p lesa lka , s e m naredi l s a m in zan jo s e še 
p o s e b n o p o t r u d i m . D e l a m tudi ob leke za 
naj ine t ren inge , ker je p o m e m b n o , da se 
d o b r o počut i š , oz. v vsaki obleki , kjerkoli si, 
se m o r a š d o b r o počuti t i . 
Ob leke so n a plesnih turnir j ih zelo_ p o m e m -
bne . V e d n o m o r a š biti o p a z e n . Č e j e na 
p l e s i š č u 3 0 0 p l e sn ih pa rov , sodn ik i ne 
m o r e j o gledat i , k a k o k d o pleše , z apomni jo se 
t e p o obleki , ki i zs topa . K o pa si v f inalu, pa 
t o ni več p o m e m b n o . 
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IVANKA BURGAR: 
SRCE ME JE BOLELO, KO SEM VIDELA PROPADANJE GRADU 

Pred kratkim je mengeški Občinski svet razglasil grad Jabie z neposredno okolico za kul-
turni spomenik. V odloku so zapisali, da bodo grad zaščitili pred nadaljnim propadanjem 
in poskrbeli za njegovo nadzorovano obnovo in strokovno vodeno oživitev. Mengeškega 
odloka se je razveselilo tudi veliko Trzincev, saj štejejo ta kulturno-zgodovinski spomenik 
tudi za trzinski. Grad je namreč v preteklosti v našem kraju imel precej večji pomen, z 
njim pa je bilo neposredno povezano tudi precej Trzincev. 

Š e s t i n o s e m d e -
se t le tna I vanka 
B u r g a r j e t a k o 
prece j le t pre-
ž i v e l a na g r a -
du, še da l j časa 
pa se j e p r e ž i v -
l ja la t a k o , da j e 
de la la z a g r a š -
čino. 

Takoj ko sem 
končala šolo, že 

z dvanajstimi leti, sem šla delat na grajska 
polja, po parih letih, ko sem postala 
dekle, pa so me vzeli v grad, kjer 
sent delala v kuhinji in kasneje še 
vse drugo, kar je bilo treba. Ko mi 
je zbolela mama, nisem mogla več 
ves čas preživeti na gradu, zato sem 
se vrnila med delavce na polju. Tam 
namreč ni bilo nobene prisile, zdaj 
moraš pa delati. Če je imel kdo 
kakšne opravke ali težave doma, 
pač ni prišel delat. Ko je lahko 
prišel, je pa prišel. Za delo smo bili 
plačani, ne pa tudi zavarovani. Če 
si delal v gradu, si bil zavarovan, na 
polju pa ne. Delali smo po deset ur 
na dan, od 7h do 12h in od enih do šestih 
zvečer. Oskrbnik je beležil, kdo je prišel na 
delo in koliko je delal, ko je konec tedna 
prišel čas izplačila, pa je vseeno vsakega 
vprašal, koliko dni je delal, potem pa je 
izračunal in delavce izplačal. Marsikdo, še 
zlasti tisti iz revnejših družin, se je preživljal 
predvsem z delom za grad in so prihajali 

vsak dan. Moški so dobili plačano po 3 
dinarje na uro, ženske pasmo dobile po 2 
dinarja. 

Koliko vas je tako delalo? 
Bilo nas je kar veliko. V glavnem smo bili 
Trzinci in Ločani. Takrat še ni bilo toliko 
slrojev in smo vse delali z ročnim orodjem. 
Ženske smo bile predvsem na njivah, moški 
pa na travnikih in pri konjih ter živini. Takrat 
je bilo treba vse kositi s kosami. Na (ravniku 
nas je delalo po dvajset in več. Pod gradom 
so imeli dva velika hleva za živino. Na tistem, 

I kuhinji, zraven pa 
I še shrambe in 
I skladišča, na drugi 
I strani pa so bila 
I stanovanja, pravza-
• prav sobe za ose-

l bje. V zgornjem 
y nadstropju so bili 

J J P ^ H F l j j i í p Q prostori samo za 
£ gospodo. Bilo je 

14 sob - za baro-
nico in njene goste. 
Vse je bilo zelo 

lepo urejeno. Po sobah so bile tapete, 
freske, umetniške slike in sploh veliko 
drugih lepih in dragocenih stvari, kot na 
primer lepo pohištvo, lestenci, lepe peči 
itn. Grad je bil res zelo lep. Že ko si prišel 
do njega, so te pozdravila velika masivna 
vrata z dvema levjima glavama z obročema 
v nosnicah, sredi grajskega dvorišča je bila 
velika palma z drugim okrasnim rastlinjem, 
urejeno pa je biio tudi tako, da se je voda z 
notranjih strani strehe z vseh Štirih traktov 
stekala k sredini atrija, kjer je bilapalma. 
Vse je moralo bili ves čas v najlepšem redu, 
pospravljeno in pometeno. Celo stopnišče 
proti parku je moralo biti pometeno vsak 
dan. Zelo lepa je bila tudi okolica gradu. 
Po stenah gradu se je vzepnjala ovijalka z 
modrimi, grozdom podobnimi cvetovi. H 

drugo, sa hrano v gradu in za živino 1er 
prašiče. Pšenico je oskrbnik vsak mesec 
peljal v mlin, da so imeli moko. V gradu so 

rabili precej hrane, saj so tisti, ki so 
delali v gradu - hlapci in dekle in 
drugi posli, tam dobili hrano. V 
gradu sta bili dve kuhinji, ena za gradu so vodili mogočni drevoredi, ki so jih 
gospodo, druga pa za posle. V po drugi svetovni vojni žal posekali. Še 
gosposki kuhinji so delale tri ženske zlasti lep pa je bil vrt z različnim okrasnim 
v drugi pa še tri. Med zaposlenimi grmičevjem in drugimi rastlinami ter rib-
na gradu so bili poleg kuharice še nikom. V vrtu je imela baronica utico, kjer 

— — . . . . — — s e je p o sprehodih lahko spočila. Uta z 
mizo in sedeži je bila tudi blizu 
gradu, kjer je bilo teniško igrišče, 
malo naprej, v gozdu, na razgled-
nem skalnem pomolu, pa je bil 
paviljon, ki smo mu rekli marela. Iz 

sobarice, oskrbnik, vrtnar, gozdar in 
kočijaž ali kučar, kot smo mu rekli 

v katerem so imeli konje, je bila konjska 
glava, na tistem, v katerem so bile krave, pa 
je bila kravja glava. Imeli so po 40 in več glav 
goveda, zraven pa še po dva para delovnih 
konj in posebej konje za kočijo. Ločena so 
imeli ludi dva para volov. Za vse 
je bilo kar dosti dela. Pridelovali 
smo žita, krompir, peso, repo in 

Ko ste delali v gradu, ste 
živeli kar tam? Kaj ste 
pravzaprav delali? 
Pomagala sem v kuhinji, prijela pa njega je baronica lahko gledala po 

sem tudi za vsako drugo delo, ki se je poljih in opazovala, kako delamo, 
pokazalo. Tako sem ludi molzla krave in , . , 
krmila prašiče, če ni bilo koga drugega. V , , S a l s e m > d a s o b l | e ze lo 
času, ko sem delala na gradu, sem tam pet , e P ° vzdrževane tudi gozdne poti 
let tudi živela. V spodnjih prostorih, v v okolici gradu in da se j e po njih 
pritličju gradu, sta bili na eni strani obe grajska gospoda s kočijo vozila 

"na sprehode. 
Ja, poti in tudi sami gozdovi so bili lepo 
vzdrževani. Vsaka steza je imela svoje ime, 
da se je vedelo, kam je treba iti. Grad je 
imel v lasti obširne gozdove v svoji okolici, 
zraven pa še gozd na Dobravi in v Mekinjah 
P" Kamniku. Baronica je kasneje gozd pri 
Mekinjah in na Dobravi prodala, v gra-
jskem zaledju pa ga je še obdržala. V tistih 
gozdovih so ves čas sekali in les vozili ven. 
Baronica je s prodajo dobila denar za 
Plačevanje delavcev na poljih in drugod, 
^pomnim se, da sla pokojni Jemec in Orlov 
Janez ves čas vozila les iz gozdov na žage. 

Takrat je bilo v gozdu res veliko dela. Bilo je 
zamudno, saj so drevesa podirali le s seki-
rami in navadnimi ročnimi žagami na poteg. 
To ni bilo tako, kot je zdaj z motorkami in 
traktorji. Dva delavca sta bila ves čas za-
poslena v gozdu. Trzincem in drugim pa so 
odkazovali tudi spravilo drugega, manj 
kakovostnega lesa za kurjavo, butare. Po 
gozdu ni bilo nič vej in podrasti, saj so vse 
lepo pospravili. Ko so ljud-
je dobili les, na primer za 
butare, so del butar mora-
lioddati gradu, del pa so jih 
obdržali zase. 

Kako pa se je gospo-
da zabavala. Rekla 
ste, da je bilo tam 
tudi teniško igrišče. 
Ko sem bila jaz na gradu, 
tenisa niso igrali več. 
Povedali so mi, da je nekoč 
pri igri baronica padla in si 
poškodovala zobe in da po 
tistem niso več igrali. 
Gospoda pa se je zabavala 
po svoje. Obiskovali so 
drug drugega. Baronica Lichtenberg je bila 
doma s Križa, sorodstvo pa je imela (udi na 
Krumperku in na drugih gradovih. Ves čas so 
se obiskovali, baronica pa je včasih šla tudi v 
Ljubljano, kjer je imela hišo. 

Je imela baronica kaj potomcev? 
Ne. Bila je vdova, po prvi svetovni vojni pa je 
na gradu gostila generala Bulowa, ki ga je 
rada videla. General je nekaj let živel pri njej, 

potem pa se vrnil do-
mov v svoj kraj. Čez 
čas se je vrnil, vendar 
s svojo družino, saj se 
je medtem poročil. 
Imel je dva otroka, 
dvojčka, deklico in 

fantka. Baronici 
žena in hčerka 
nista bili po volji, 
še naprej pa je 
imela rada Bulo-
wa in tudi fanta. 
Biilovv se je z družino vseeno odselil, 
vendar se je ob začetku druge sve-
tovne vojne, ko mu je umrla žena, spet 
vrnil v Habah, kot smo gradu tudi 
rekli. Tam je bil do konca vojne. 
Billow se je, čeprav je bil Nemec, 
dobro razumel s partizani in je tudi 
precej naredil, da med vojno v Trzinu 
ni bilo toliko žrtev, kot bi jih lahko 
bilo. 

Kako to? 
V gradu so bili nemški vojaki, straža, 

Tud i t a v r a t a so u k r a d l i 

vendar jim je general ukazal, da naj parti-
zane pustijo pri miru, razen če bodo na-
padeni. Bulow je bil res človek na meslu. 
Imel je veze s partizani, brez strahu je 
mirno hodil po gozdu. Če so se stražarji 
srečali s partizani v gozdu, so pustili drug 
drugega mirno mimo, ne da bi začenjali s 
sovražnostmi.Vseeno pa je prišlo do neka-
terih zapletov in nesporazumov, ki bi se 

brez Bulowa lahko končali 
precej slabše kot so se. 
Spomnim se, do je prišlo do 
spopada, ko se je zamenjala 
straža in novi stražarji še 
niso vedeli, da morajo parti-
zane pustiti mirno mimo. Ko 
so srečali partizane, so za-
čeli streljati in pri tem je en 
partizan padel, drugi pa je 
bil ranjen. Takrat je bila 
trda. Partizani so se že 
želeli maščevati, pa se je 
pogovoril z njimi. Drugič pa 
so partizani v Trzinu pri 
Smuku napadli dva nemška 
vojaka, ki sta vsak dan 
hodila v Domžale po pošlo. 

Takrat so bile žrtve na obeh straneh, ven-
dar je Biilow spet preprečil najhujše. Kas-
neje so ludi Nemci zanj rekli, da je bandil. 
Po vojni, ko so partizani zmagali, pa se 
vseeno ni upal ostati v Trzinu in se je 
odselil. 

Kdo pa se je po vojni vselil v 
grad? 
Najprej vojska, ki je imela lam ujetnike. 
Potem je bil grad nekaj časa prazen, nato 
pa so vanj naselili posamezne družine 
delavcev iz kmetijske zadruge. Po vojni je 
grad začel propadali, precej pa so ga tudi 
izropali. Iz njega so začeli odnašati vse, kar 
so mogli, celo vtičnice so izkopali iz sten. 
Kdor je mogel, je kaj odnesel ali odpeljal. 
Kam je vse šlo, nihče ne ve. Zadnjič sem ga 
šla pogledat, ko so mi govorili, kako vse 
propada. Zdaj težko hodim, pa sem le šla 
in moram reči, da me je srce zabolelo, ko 
sem videla, kako vse propada. Kar strah 

me je bilo, ko sem 
gledala opustošenje. 
Včasih me ni bilo nikoli 
strah iti v grad, pa če-
tudi je bilo sredi noči, 
če so me slučajno 
potrebovali. Zdaj pa me 
je bilo slrah. Res je 
škoda, kar so naredili iz 
gradu. 

Miro Štebe 
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GLAVNIIRENER ŽENSKE SMUČARSKE REPREZENTANCE ZDA, 
MARJAN ČERNIGOJ: 

SMUČATI SEM SE NAUČIL V TRZINU 

Marjana Čermgoja prav gotovo pozna večina starih Trzincev, manj pa jih je verjetno ta-
kih ki vedo da je eden tistih trzinskih športnikov, k, )e postal znan po celem svetu. Mar-
lan se je s prizadevnostjo, pravo trzinsko odločnostjo in močno voljo, predvsem pa z 
znanjem in sposobnostjo, povzpel v sam svetovni vrh športnih delavcev, tako da je na 
športnem področju med Trzinci verjetno najuspešnejši. Marjan je namreč glavni ner 
ameriške ženske smučarske reprezentance. Ze nekaj let živi v Amenta, v « z m d ^ v , 
Utah, ko se začne beli cirkus na smučeh, pa pride tud. na tekmovanja v Evropo. Takrat 
če le more, izkoristi kakšno priliko, da za krajši čas pokuka tud, v svo, domač, b * Tud, 
mi smo izrabil, takšno priložnost, ko je pred kratkim svoje varovanke pr,peljal na tekmo-
vanje za pohorsko lisico v Maribor. Med Marjanovim kratkim postankom v Trz.nu smo se 
z njim dogovorili za intervju, ki smo ga kasneje opravili kar s pomočjo internete. 
Najprej pa moramo omeniti tudi to, da je bil Marjan sodelavec pn pm .zda,. Odseva pred 
več kot 20 leti. 

MARJAN, POVEJ NAM KAJ O TVOJIH 
SMUČARSKIH 2AČETKIH, 0 ŽIVLJENJU V 
TRZINU, KOT SE GA TI SPOMINJAŠ ... 

Smučati sem začel v tako 
mladih letih, da se v bistvu 
niti ne spominjam, da kdaj 
ne bi smučal. Smuči je 
takrat imel moj starejši 
brat in dve sestri, tako da 
sem le le prevzel za njimi. 
Spominjam se, da smo ta-
krat kot otroci pozimi pre-
živeli cele dneve na snegu, 
predvsem na Gregčevem 
hribu, pod Bramarjevo do-
mačijo, ter v Snugovcu. 
Skupaj z drsanjem na te-
danjem bajerju so to moji 
najlepši spomini na šport-
na dogajanja v zelo mladih 
letih in če premislim nazaj, 
izredno pomembna leta za razvitje osnovnih 
motoričnih sposobnosti, ki sem jih potrebo-
val in jih še uporabljam kot športnik in 
učitelj v športnem življenju. V tekmovalno 
smučanje sem se vključil pri štirinajstih 
letih, kar je bilo nekaj let prepozno, glede 
na moje sovrstnike. Vključil sem se v 
Smučarsko društvo Mengeš in tekmoval 
štiri leta. Nabral sem si ogromno izkušenj 
in tudi rezultati so bili iz leta v leto boljši. 
Zaradi slabe opreme in premajhne finančne 
podpore moj napredek ni bil zadosten, da 
bi lahko prišel do reprezentančnega sta-
tusa. Ker v takrtnih časih doma nismo imeli 
telefona in avtomobila, sem kot edini tek-
movalec hodil na sestanke staršev, da sem 
izvedel, kdaj so tekme in treningi. Na tre-
ninge in tekme sem se večino zime vozil s 

kolesom ali mopedom, včasih pa tudi z avto-
busom. Zdi se mi, da sem v tistih časih imel 
več kondicije kot kdorkoli od mojih vrstnikov. 

Že s sedemnajstimi leti 
sem prenehal tekmovati, 
ker so takrat v Sloveniji 
uvedli tako imenovane se-
lekcije in za klubske tek-
movalce ni preostalo do-
volj denarja za nadaljnje 
treninge in tekmovanja. V 
začetku sem bil izredno 
razočaran in nisem mogel 
verjeti, da se je kaj takega 
lahko zgodilo, saj je takrat 
smučanje povsem zasvoji-
lo moje življenje, pa tudi 
rezultati so se vzpenjali 
zelo hitro. Že naslednje 
leto sem opravil izpit za 
vaditelja smučanja, leto za 

tem pa za učitelja smučanja, oboje z zelo 
visokimi ocenami. Ker je bilo moje življenje 
povsem posvečeno 
športu, sem se po 
končani Pedagoški 
gimnaziji vpisal na 
Fakulteto za šport v 
Ljubljani in ob tem 
treniral mlado gen-
eracijo smučarjev v 
mengeškem klubu. 
Ob smučanju sem 
se ukvarjal z vrsto 
drugih športov. 
Vedno sem rad igral 
nogomet in sem bil 
kasneje na fakulteti 
tudi povabljen, da 

zaigram profesionalno za nogometni klub 
Ilirija, katerega takratni trener je bil Zden-
ko Verdenik - moj profesor za nogomet ter 
kasnejši svetovni strokovnjak za nogomet. 
Ker sem bil v istem letu povabljen kol 
trener v Jugoslovansko smučarko reprezen-
tanco, sem se odločil za slednje. V Trzinu 
smo takrat imeli tudi atletski klub, kjer smo 
se skupaj s pokojnim Petrom Levcem in 
Janezom Bratovžem udeleževali veliko te-
kov po celi Sloveniji. Nasploh sem se v 
obdobju med sedemnajstim in dvajsetim 
letom ukvarjal z vrsto različnih športov s 
sovrstniki iz Trzina. Imel sem ogromno 
prijateljev, ki so bili izredno dobri športniki 
in smo skupaj preživeli nešteto ur pri igran-
ju nogometa, košarke, hokeja, streljanja in 
še čem. Na tem mestu bi rad omenil še 
enkrat Petra Levca, Janeza Bratovža, Dani-
ela jeraka, Marjana Mušiča, Braneta Poz-
mana, Rada Kuzmiča in še veliko drugih 
Za moje nadaljnje ukvarjanje s športom so 
bili ti izrednega pomena. 
Kot sem že omenil, sem začel lela 1981 
delati za Jugoslovansko reprezentanco. Bi 
sem pomočnik trenerja za B žensko repre 
zentanco. Dolgo časa sem bil najmlajš 
trener med vsemi v svetovnih reprezentan 
cah. Na tem mestu sem ostal dve let? 
kasneje pa sem napredoval do glavnegi 
trenerja B ekipe, kjer sem delal tudi z ž< ' 
pokojnim Alešem Gartnerjem. Brata Filij 
in Aleš Gartner sta bila moja prva velik; 
učitelja belega športa. S Filipom še zda 
zelo dobro sodelujeva, saj se videvamo n 
vseh večjih svetovnih tekmovanjih. V takrat-
ni reprezentanci je bilo veliko dobrih smu-
čark: Mateja Svet, Veronika Šareč, Kalj 

Lesjak, Andreja Leskovšek in druge. S temi 
tekmovalkami sem užival prve velike us-
pehe na velikih tekmah po svetu. Rad bi 
omenil, da sem ob delu v reprezentanci 
r e d n o študiral na Fakulteti za šport in 
kasneje postal profesor za telesno kulturo. 

KAKO PA SI PRIŠEL V AMERIKO? 
Po štirih letih dela z reprezentanco sem 
zaradi končanega študija moral na služenje 
vojaškega roka. Ker je bilo smučanje zame 
takrat, in je še danes, velikega pomena, 
sem se na potovanjih naučil nekaj svetovnih 
jezikov, brez katerih si danes moje službe 
niti zamisliti ne morem. Prav zaradi tega 

eden izmed mojih tekmovalcev svetovni mla-
dinski prvak v smuku. Že naslednje leto sem 
napredoval do trenerja ženske smuk ekipe, 
kjer sem bil odgovoren predvsem za tehniko 
smučanja in kondicijsko vadbo. Za kondicijo 
sem bil v bistvu odgovoren kar 15 zapored-
nih let, saj sem s svojo izobrazbo daleč 
prekašal ostale trenerje. S to ekipo smo imeli 
izredne uspehe: Picabo Street je postala 
olimpijska in svetovna prvakinja in skupaj z 
Hilary Lindh osvojila veliko svetovnih poka-
lov. Zaradi številnih uspehov so me po štirih 
letih dela v tej ekipi premestili na mesto 
glavnega trenerja ženske tehnične ekipe, ki je 
bila takrat v slabem stanju. Sestavil sem novo 

sem veliko pomagal ostalim reprezentan-
cam s prevodi različnih stvari. Že takrat 
sem imel veliko prijateljev v ameriški ekipi. 
Ti so me takoj po končanem vojaškem roku 
povabili, da jim pomagam pri njihovi ekipi. 
V letu 1986 sem tako postal trener ameriš-
ke B ženske ekipe. Zaradi različnih vzrokov 
sem v ekipi ostal samo eno leto in se poleti 
1987 preselil v Salt Lake City, Utah, kjer 
sem štiri leta delal kot pomočnik direktorja 
tamkajšnje smučarske gimnazije. Ta štiri 
leta so bila pomembna zame predvsem 
zaradi tega, ker sem spoznal razmere in 
načine dela v klubih in smučarskih gimnazi-
jah po vsej Ameriki. Leta 1991 so me spet 
povabili k državni reprezentanci in dobil 
sem delo kot trener moške ekipe za za-
hodno ameriško regjo. V tem letu je postal 

trenersko ekipo in nov način dela in uspeh je 
prišel kmalu s Kristino Koznick, ki je bila v 
lanski sezoni že druga na svetu. Letos spom-
ladi so me povišali na mesto glavnega trener-
ja vseh ženskih reprezentanc, kjer sem odgo-
voren za 40 tekmovalk, trenerjev in prora-
čun, ki znaša okoli 1,3 milijarde dolarjev. 
Skupaj z glavnim moškim trenerjem prdstav-
Ijava glavno smučarsko avtoriteto v ZDA. 

KAKŠNO PA JE ŽIVLJENJE V 
UTAHU? 
Od začetka živim v Salt Lake City-ju, ki je 
tudi mesto naslednjih Zimskih olimpijskih 
iger. Poročen sem s Tatjano Dime iz Dom-
žal, ki sem jo spoznal, predno sem se preselil 
v Ameriko. Tatjana ima izredno razumevanje 
za moje delo, saj na leto potujem okoli 250 

21 

dni. Življenja v Ameriki sva se oba že 
dodobra navadila in nama je izredno všeč. 
Pred dvema letoma sva si kupila večjo hišo 
na obrobju mesta, ki je vedno polna prija-
teljev iz Slovenije. Omenim naj še, da v Salt 
Lake City-ju živi nekaj Slovencev, pred-
vsem smučarjev: Andreja Leskovšek je 
poročena in dela v Komiteju za olimpijske 
igre, Katja Lesjak študira za medicinsko 
sestro, tu pa je tudi Mengšan Cveto Jago-
dic, ki sicer stanuje pri nama in je trenutno 
trener lokalnega smučarskega kluba. Tam 
je še nekaj drugih Slovencev, ki pa niso 
povezani s smučarijo. 
Ob prostem času, ki ga je zelo malo, s 
Tatjano rada igrava golf, kolesariva z gor-
skimi kolesi in hodiva v hribe. Po mojem 
mišljenju je država Utah ena najlepših držav 
v Ameriki, saj ima vrsto narodnih parkov, ki 
sodijo med najlepše na svetu. Sama država 
je izredno raznolika, saj se v njej srečata 
Veliki puščavski bazen in gorovje Rocky 
Mountains. Pozimi je tam čudovita smuča-
rija, saj je mesto znano po najboljšem 
pršiću na svetu. Suh sneg je posledica 
suhega puščavskega zraka in vlage iz 
slanega jezera. V razdalji tridesetih minut iz 
mesta je tam 10 smučarskih središč. 

KAKŠNO PA JE DELO Z EKIPO? 
Celotna reprezentanca je razdeljena na tri 
ekipe: tehnična ali slalom/veleslalom ekipa, 
hitre discipline ali smuk/super veleslalom 
ekipa in ekipa za evropski pokal. Celotna 
ekipa šteje 22 deklet in 16 trenerjev. F.kipi 
pomagajo še zdravniki, fizioterapevti, psi-
hologi, kondicijski strokovnjaki in drugi, 
moje delo pa je izdelava programa in uskla-
jeno delo vseh strokovnjakov. Logistika 
dela je velika preizkušnja, saj so razdalje, 
med katerimi tekmovalke in trenerji živijo, 
izredno velike. Preneseno na evropske raz-
mere bi lo pomenilo, da imam v isti ekipi 
tekmovalko iz Moskve, drugo iz Londona, 
eno iz Madrida in tako naprej. Veliko časa 
porabim z usklajevanjem potovanj, poletov, 
iskanjem hotelov, najemanjem avtomobilov 
in usklajevanjem različnih programov. Ve-
liko časa preživim v letalu, saj so razdalje 
za potovanje v avtomobilu predolge. Odgo-
vornost je velika predvsem zato, ker smo 
domačini naslednjih Olimpijskih iger in 
imamo za to prireditev že zdaj ogromno 
priprav, Štejem si v čast, da so mi zaupali 
tako velik odgovornost. 

Marjanu Černigoju se lepo zahvaljujemo, 
da si je kljub obilici dela vzel čas za ta 
zanimiv prispevek. Tudi v bodoče mu sku-
paj s sodelavci in ostalimi Trzinci želim še 
mnogo uspešnih trenerskih let. 

Nuša Matan 
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ANKETA: 
KAJ POGREŠATE IN ČESA MANJKA V TRZINU ? 

Trzin je poslal občina. Vsaka občina pa naj bi imela določene objekte, v katere bi občani 
lahko zahajali in se ukvarjali z različnimi dejavnostmi. Trzince smo vprašali, 
katere objekte pogrešajo, kaj bi v Trzinu spremenili. Odgovori so pokazali, da imamo 
Trzinci še veliko zamisli in želja, in upamo, da bo naša anketa spodbudila občinske vel-
jake, da se bodo tudi zamislili ob kakem predlogu. 

Jure P E R K O : 
V Trzinu manjka 
skate park. Zadeva 
je trenutno taka, da 
moramo skejtarji 
hoditi na skejtanje v 
Ljubljano, ker če 
smo kjerkoli v Trz-
inu, se vsi nekaj pri-
tožujejo. Ja pa še to 
bi omenil, da na 

trzinskem smučišču nimajo pravega pristo-
pa do snowboardarjev ... Kot da je smučiš-
če namenjeno samo smučarjem. 
Hmm ... Pa 
diskoteko. 

lahko bi naredili kako 

E m i l S M A J L O V I Č : 
Lahko bi naredili 
športno dvorano, v 
njej steno za plezan-
je ... Ker treniram at-
letiko, se mi zdi, da bi 
lahko bolje uredili 
športni park. 

R o k L A J O V I C : 
V Trzinu pogrešam 
prostor za ljudi 
moje starosti (14-
15 let), lahko bi 
naredili kak disko. 
Glede kulture v Tr-
zinu ... Ja, vKUD-
u bi lahko naredili 
več predstav, kot 
jih je bilo do sedaj. 

Ce bi bile pravilno reklamirane, se mi zdi, 
da bi jih obiskalo veliko Trzincev. 
Sem pa o tej temi pred nekaj dnevi že 
razmišljal in sem prišel na idejo, da bi 
organiziral tekmovanje v taroku. Zdaj mo-
ram najti samo še sponzorje, ker ko sem 
spraševal prijatelje, bi jih veliko bilo pri-
pravljeno sodelovati. Tudi taka tekmovanja 
bi lahko bila ena oblika druženja Trzincev. 
Tako bi se tudi bolje spoznali med sabo. 

G a š p e r M A H O R I Č : 

Jaz ne bi v Trzinu niče-
sar spremenil. Sploh 
pa imam že sedaj toli-
ko dejavnosti (nogo-
met, karate, glasbena 
šola, košarka, računal-
ništvo, gasilske vaje), 
ki mi vzamejo veliko 
prostega časa, da če bi 
že naredili kaj novega, 
tja ne bi hodil. 

Z d r a v k o R I H T E R : 
Poskrbeti bi bilo treba 
za trzinsko mladino; 
namesto da pohajkuje-
jo po ulicah ali pa da 
grejo v kak bar, bi 
morali imeti prostor za 
skupno druženje. Po-
grešam tudi koncerte 
klasične glasbe. Lahko 
bi ustanovili tudi pevski zbor, v katerem bi 
peli starejši občani. 
Tudi kulturnih predstav je v Trzinu premalo. 
Žalostno je, da je bil včasih Trzin najbolj 
znan po svojih dobrih gledaliških predstavah. 
Zdi se mi, da je kulturno življenje v Trzinu 
nekako zamrlo. 

GOSPA ????: 
Skrajni čas bi že bil, da se v Trzinu uredi 
čiščenje. Prvič bi morali ukreniti nekaj glede 
pasjih kakcev. Ni prijetno, da se sprehajaš z 
otrokom in ga moraš imeti stalno na očeh, 
ker bi lahko stopil v kak pasji kakec. Pa tudi 
na pogled je grdo, saj je vsaka druga stvar, ki 
jo vidiš, pasji iztrebek. Urediti bi bilo treba 
tudi redno odvažanje velikih zabojnikov 
smeti. Tudi kulturno življenje je bolj na psu. 
Včasih so imeli tako lepe igre v KUD-u, 
danes pa ničesar več ni. 

J u r e R1NK: 
V Trzinu bi lahko bilo več plesov, npr. da bi 
naredili kako diskoteko. Ali pa bi lahko vsak 
mesec prišla kakšna glasbena skupina in bi 
imeli koncert. 

V poletnih mesecih v 
Trzinu najbolj pogre-
šam bazen, saj so 
Domžale kar daleč. 
Všeč mi je, da so ure-
dili smučišče, čeprav 
je žičnica bolj tako 
tako, ampak glavno je 
to, da ga imamo. In 
lahko bi organizirali 
smučarsko šolo. 
Glede kulturnega življenja v Trzinu pa 
samo to: gledališke predstave bi lahko bile 
bolj smešne. 

M a r u š a I V A N Č I Č : 

Neki prostor v Trzinu 
za mlade sigurno 
manjka. Mladi imamo 
na voljo samo gostil-
ne, kakega normalne-
ga prostora za dru-
ženje pa ne. Lahko bi 
organizirali kakšne 
žure na prostem. Po-
leti pa najbolj pogre-
šam bazen. 

TPudi letos smo si trzinski strelci zastavili 
visoke cilje. Vsekakor je prvi cilj Strelskega 
društva Trzin uvrstitev pištolašev v 1. 
državno ligo. Po 5. kolu 2. lige so preprič-
ljivo na 1. mestu, premagali pa so prav vse 
nasprotnike (Rečico pri Laškem, Domžale, 
Škofjo Loko, Moris Krim in Lendavo). 
Vendar je pred njimi še 6 kol, zato je 
resnost vsake tekme še kako pomembna. 
Resnost tekem poudarjamo predvsem zara-
di nepotrebnega spodrsljaja prve ekipe s 
puško. Na videz lahko tekmo smo po 
nepotrebnem izgubili in tako smo izničili 
vse dobre rezultate v preteklih kolih. Pri 
disciplini s puško že tretje leto poskušamo 
doseči uvrstitev v 1. ligo, vendar je 
konkurenca zelo močna, zato ekipa ne sme 
imeti slabega dne. Za prvo ekipo pa si 
izkušnje nabirajo mladinci, ki sodelujejo v 
3. državni (članski) ligi. V preteklih lelih 
smo sodelovali v 3 ligi zgolj zaradi nabi-
ranja izkušenj in smo prednost dajali mlad-
incem (čeprav so izgubljali tekme), letos pa 
smo že enakopravni član 3. lige (v 5-ih 
kolih smo doživeli le en poraz). Tako lahko 
z veseljem poudarimo, da sta se v Strels-
kem društvu Trzin razvila dva nova strelca, 
to sta Uroš Zaje in Borut Kump. 

K nam prestopajo kakovostni 
tekmovalci 
Veseli nas, da so v preteklih letih za prestop 
v naše društvo zaprosili kar trije strelci. 
Predlani je k nam prestopil Jernej Adlešič, ki 
je s svojim delom vzpodbudil tudi ostale, lani 
pa je prestopil mladinec Miha Grohar s piš-
tolo. Tudi ta prestop ocenjujemo pozitivno, 
saj je konkurenca med našimi strelci postala 
močnejša. Tretji ki je popolnoma nepričako-
vano želel prestopiti, pa je Srečko Vinko, 
član SD Olimpija in reprezentant Slovenije. 
Žal je imel obveznosti do matičnega kluba in 
bo po vsej verjetnosti k nam prestopil letos. 
V Trzinu že trenira. 
Mnogokrat smo omenjali, da smo redko 
strelsko društvo, ki s svojimi strelci nastopa v 
vseh disciplinah s puško in pištolo, pionirji in 
veterani, danes pa te govorice lahko zagotovo 
potrdimo. Trzin postaja vrhunska ekipa, ki 
bo ob takem načinu dela krojila slovenski vrh. 
S prestopi strelcev iz drugih društev nočemo 
le ustvarjati močne prve ekipe, ampak pred-
vsem vzpodbujati doma vzgojene strelce, ki 
so bili zadovoljni z doseženimi rezultati. Tako 
nas je v preteklosti vzpodbujal Andrej Perne, 
ki smo ga skušali z rezultati loviti. Ko je 
prestopil med veterane, smo napredovali le 
malenkost. 

I van K L U N in 

Nives K A V Č I Č : 
Ah, Trzina sva 
navajena takšne-
ga, kot je. Vse-
eno pa manjkajo 
kakšni koncerti 
(pa ne kaj po-
dobnega trzin-
skim veselicam 
kot smo jih imeli 
do sedaj), pa ki-

no bi bil tudi v redu. 
Kakšnih drugih objektov pa niti ne potre-
bujemo. 

Tako torej mislijo nekateri Trzinci. A 
le čas bo pokazal, če bomo te ob-
jekte v Trzinu kdaj videli in/ali jih 
lahko obiskali. Navsezadnje - čas je 
privilegij. 

Mateja Erčulj 
Folo: Mojca Ručigaj 

BREZOVCE 8 , IOC T R Z I N 
TEL.: 1 6 2 12 5 4 ; 1 6 2 12 5 7 
( T A K O J Z A P I R A M I D O ) 

V SVOJI M A L O P R O D A J N I 
TRGOVINI PONUJA 

MODNE TKANINE 
PO UGODNIH CENAH IN 

ŠIVANJE PO MERI 
ODPRTO VSAK D A N OD 8 h DO 19h 

V SOBOTO OD 8 h DO 13h 

Sponzorji in denar za strelce 
Za napredek v disciplini s pištolo ima na-
jvečje zasluge podjelje BIRING. Brez sled-
njega verjetno pištolskih disciplin v Trzinu 
ne bi bilo. BIRING podjetje razume šport 
in ga podpira. Tudi lani nam je g. Tekavec 
pomagal in svetoval, zato se mu v imenu 
društva zahvaljujemo. Društvo s svojimi 
finančnimi sredstvi ne zmore zagotavljati 
vrhunskega strelstva in tega v Občini 
Domžale nismo uspeli dokazati. Zdaj ima-
mo 20 strelcev, ki dosegajo vidne rezultate, 
od tega jih je v celoti opremljenih 12. 
Njihova oprema je v povprečju vredna 300. 
000 SIT. Opremiti pa poskušamo ludi 
preostale strelce, saj trenulno isto strelsko 
opremo uporabljata po dva strelca. Iz pio-
nirskih vrst bodo v prihodnjih letih med 
mladince prestopili vsaj trije novi strelci in 
tega se v društvu zavedamo. Strelski šport 
podpirajo tudi ostala podjetja, predvsem pa 
Jan Bar, Kovinoplastika Kosmatin IOC 
Trzin, Ton reklamni napisi in servis glasbil, 
Livarna Libametal, Merit International in 
član društva Franci Mušič s.p.. 

Potrebujemo strelišče z več 
strelskimi mesti 
Strelišče s 5-imi mesti je že danes polno 
zasedeno, zato bo v prihodnje treba nekaj 
storiti. Tudi Strelska zveza Slovenije načr-
tuje tak sistem tekmovanj, ki bo potekalo 
na streliščih z najmanj 12-imi strelskimi 
mesti. Opremo za 12-mestno strelišče ima-
mo, potrebovali pa bi prostor. Tako bi lažje 
trenirali ter organizirali večja tekmovanja. 

V novem letu 1999 želimo vsem 
krajanom predvsem zdravja in 
zadovoljstva, novemu Občin-
skemu svetu in vsem podjetjem 
pa predvsem veliko poslovnih 
uspehov, osnovni šoli in društ-
vom v Trzinu pa uresničitev 
svojih ciljev. 

Damjan Klopčič 

T r e b a s e je bat i i n ž e n i r j e v . 
Z a č e l o s e je s s t r o j e m 
n a s m o d n i k , 

k o n č a l o p a z a t o m s k o b o m b o . 

M a r c e l P a g n o l 
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NG : 
P D T R Z I N 

PLANINSKO DRUŠTVO ONGER TRZIN 
KRATKE IZ PLANIN/KI H KROGOV 

MLADINSKI ODSEK JE IZDAL KNJIŽICO "PA SPET EN GRE ..." 

VABIMO VAS NATEČAJ VARNE HOJE V ZIMSKIH RAZMERAH 
-

STANE KLEMENC -
PRVI SLOVENEC, KI JE 

PRIŠEL NA SEVERNI TEČAJ. 
NAM JE PREDAVAL 

V sredo, 13. janu-časopis in plan izletov v skup-
nem ovitku knjižice Pa spet en a r ja , je šlo kljub (za 
gre ... vraževerne) nerod-
200 srečnežev jo bo dobilo ni številki vse lepo 
zastonj, ostali pa je niti kupiti 
ne bodo mogli. Izšla je namreč 
v samo 200 izvodih. 

I M 

NOVOLETNO SREČANJE 
MLADINSKEGA ODSEKA 

Prihod novega leta smo "ta 
mladi" zapili in zajedli kar v 
piceriji "Da Mattia". Obujali 
smo spomine, kovali načrte za 
prihodnost in se predvsem 
lepo imeli. 
Ker so dedka Mraza baje 
požrli volkovi, božiček pa je 

padel s strehe otroške bol-
nišnice, smo se obdarovali kar 
sami. "300 tolarjev shop" je bil 
seveda dodobra izropan še cel 
teden, a kaj bi to. Važno je, da 
smo dobili kup "uporabnih" 
stvari. 

Srečanja v društveni "bajtici" se 
nadaljujejo. Vodstvo srečanj se 
je zamenjalo. Prihajajo nova 

vabila - udeleženci pa ugibajo, 
kdo sta skrivnostna(i) pošil-
jatelja©. Zaenkrat veselo br-
cajo v temo! 

TABORNI ČASOPIS 

V MO imamo spet razlog za 
praznovanje. Rodil se je ... 
taborni časopis. Če smo 
natančni - rodila sta se taborni 

in prav. V avli OS 
Trzin se je na pre-
davanju, ki jih, kot 
ste že brali v Od-
sevu, od jeseni pri-
zadevno pripravlja 
Mladinski odsek 
PD Onger Trzin, 
predvsem pa Emil 
Pevec, zbralo re-
kordno število obiskovalcev. 
Krivdo za tako dober obisk ver-
jetno lahko pripišemo preda-

Informativno glasilo PD Ohçrckï 
ima N O V naslov: 

p.p. 12, 1236 Trzin. 

É Ô H i S C l î 
P r v a l e t o š n j a 

š t e v i l k a O n g r č k o v 

b o i z š l a p r e d v i d o -

m a v p r v i h d n e h 

f e b r u a r j a . 

I z d e l a v a s e j e p a č z a r a d i " c e l e g o r e " t e h t n i h i n m a n j 

t e h t n i h r a z l o g o v z a v l e k l a . T o r e j - k m a l u n a s v i d e n j e ! 

O N G E R T R Z I N 

Stanetu Klemencu, saj 
gre za izjemno zanimivega pre-
davatelja. Stane je znan alpi-
nist, ki je pred leti v navezi z 
Bojanom Pollakom v Kamniških 

Alpah preplezal 
zavidljivo veliko 
število najtežjih 
p r v e n s t v e n i h 
smeri. Ob tako 
dobrem plezanju 
ni bilo čudno, da 
je kmalu zašel tu-
di na odprave. Ko 
smo ga vprašali, 
kolikokrat je bil v 
Himalaji, enostav-
no ni mogel na 
hitro odgovoriti, 

saj bi moral že pogledati v za-
piske. Stane pa je med Sloven-
ci, z izjemo Vikija Orošlja, stal 

na največ najvišjih vrho-
vih celin. Od najvišjih 
vrhov mu manjka le 
Everest, vendar je bil 
član dveh odprav na naj-
višjo goro sveta in se je 
na njej tudi prebil precej 
visoko. Ob vsem tem pa 

Stane tudi izjemno 
dobe poklicni fotograf, 
tako da je o številnih 

odpravah posnel zelo bogato 
fotografsko gradivo. Izdal je več 
knjig, zelo visoko pa je tudi 
število knjig, v katerih je sode-
loval s posnetki. Slovenske gore 

SOLA VARNE HOJE V ZIMSKIH RAZMERAH 
PD Onger Trzin bo v fe-
bruarju organiziralo 
zimsko planinsko šolo 
za vse, ki bi radi hodili 
v hribe tudi pozimi, pa 
se zaradi nepoznavanja 
tehnike in zimske pla-
ninske opreme in njene 
uporabe tega do zdaj 
niso lotili. 

V teoretičnem delu bo-
do predavatelji dali po-
udarek nevarnostim v 
zimskih gorah, opremi, 
kot so dereze in cepin, 
ter vrvni tehniki. 

Praktični del bo obse-
gal izlete, ki jih bodo 
pripravili glede na teh-
nično in kondicijsko 
zmožnost 

udeležencev tečaja. 
Podrobnejše podatke 
in vse dodatne infor-
macije lahko izveste 
po telefonu 712-103 
pri Kralj Dušanu in 
722 -807 . Prijave zbi-
rajo do 1. februarja. 

Vljudno vabljeni! 

je prekrižal počez in podolgem, 
Slovenijo pa je poslikal tudi iz 
zraka - iz balona in jadralnega 
zmaja. Ni čudno, da je bilo zani-
manje za njegovo predavanje tako 
veliko. S čudovitimi posnetki nas 
je popeljal na pot preko ledenih 
prostranstev Arktike, do severne-
ga pola. Marsikdo je po preda-
vanju dejal, da si ni predstavljal, 
da je svet ob severnem tečaju tak. 
Predavanje poslušalcev ni razoča-
ralo in upamo lahko, da bo tak 
obisk tudi na dveh prihodnjih pre-
davanjih, ko nas bosta obiskala še 
dva alpinista svetovnega formata. 
Prvi bo predaval D a v o K a r n i č a r , 

eden naših najboljših ekstremnih 

smučarjev, sicer pa vrhunski 
alpinist, gorski reševalec in član 
znamenite družine Karničarjev z 
Jezerskega, naslednje preda-
vanje pa je že obljubil T o m a ž 

H u m a r , ki je konec poletja v 
ZDA, v Yosemitih, sam pre-
plezal eno najzahtevnejših teh-
ničnih smeri na svetu. Povedal 
bo, kako je, če zaupaš svoje 
življenje milimetrski glavici iz 
bakra, ki jo razmažeš v plilvo, 
komaj opazno vdolbinico, in je 
pod teboj nekaj sto metrov 
praznine. 

Miro Stebe 
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Mladinski odsek PD Onger Trzin vabi vse 
Trzinee, člane in nečlane PD Onger Trzin na 

predavanje z diapozitivi 

SffláěáíiN U meji 
P r e d a v a l bo najboljš i s l ovensk i a lp in i s t i čn i s m u č a r 

Davo Karničar. 
Kdaj? Č e t r t e k , 18 . 2 . 1 9 9 9 o b 19 h 

Kje? a v l a OŠ T r z i n 

- J 

Vstopnina: 
3 0 0 SIT 

V s t o p n i c e b o d o n a v o l j o pol u r e p r e d 
p r l č e t k o m p r e d a v a n j a v a v l i OŠ T r z i n . 
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SAHOVSKE ZANIMIVOSTI - DAMA 

a n e s je dama najmočnejša figura na ša-
'ici, vendar temu ni bilo tako od vsega 

•očetka. V prvotni igri "čaturanga" je bila 
d a m a najslabša figura. Pred 1.500 leti se je 
dama lahko gibala samo po diagonali in 
« p r a v j e bila postavljena na islem začetnem 

» položaju zraven kralja kot zdaj, je niso imeno-
rali kraljica. V igri "čaturanga" so damo 
jmenoval i kraljev svetovalec. 
Ko se je igra razširila v Perzijo, je svetovalec 
postal "farazin", kar je v stari perzijščini 
Mmenilo moder človek oziroma svetovalec. 
" udi takrat figura ni imela takšnih možnosti 

ffoanja, kot jih ima zdaj. Podobno se je s to 

šahovsko figuro godilo, ko je šah prišel v arab-
sko, muslimansko deželo. Arabci so damo 
poimenovali "firz" ali "fierz", kasneje pa je 
počasi le dobivala moč in izgubljala naziv sveto-
valca. 
Sprva je figura lahko skakala za Iri polja, v 
srednjem veku pa je glede na moč, kakršno so v 
srednjeveških gradovih imele kraljice, pridobi-
vala na jakosti in se približevala sedanjim last-
nostim šahovske dame. 
V 15. stoletju je španski pisatelj Lučena v svojih 
knjigah figuro že opisoval z lastnostmi, kakršne 
ima sedanja dama. Obstaja več teorij, kako je 
prišlo do te spremembe. Freret je v 18. stoletju 
napisal, da je figura "firz" postala "vierge" 

(devica). Obstaja pa tudi teorija, da je do 
sprememb prišlo zaradi takratne močne oseb-
nosti Ivane Orleanske. 
Zakaj je dama postavljena na začetnem 
položaju zraven kralja? Najenoslavnejše in 
najbolj logična razlaga je, da je na sred-
njeveških gradovih kraljica sedela zraven 
kralja. Zanimivo je tudi, da je bilo treba 
včasih, zaradi kraljičine moči, napad nanjo 
napovedati z besedo "šeh" ali "garde". Sča-
soma se je la navada zgubila, čeprav nekateri 
amaterji še zdaj opozorijo nasprotnika z 
besedami na napad na damo. 
Kot zanimivost povejmo še, da v ruskih knji-
gah iz 18. stoletja navajajo, da se je dama 
lahko gibala kot skakač. No, v zadnjih sto 
letih ima dama ali kraljica po vsem svetu 
enako moč in isti način gibanja. 

Vladimir Nadj 



Prednovoletno srečanje starejših krajanov Trzina 
LEPO IN ZABAVNO JE BILO 

["KRATKE NOVICE IZ TRZINSKEGA DRUŠTVA UPOKOJENCEV -
ŽERJAVČKI 

kovalci izmenjavali Vera 
Maglica, Saša Ručigaj, 
Uroš in Franci Kurent ter 
Marina Kompare, ki je ig-
rala na kitaro. Miha Pančur 
je igral harmoniko, povsod 
pa je bil prisoten tudi Franci 
Banko. Posebno pozornost 
so pritegnili člani že dobro 
znane muzikalične družine 
Oblak: Marina, Eva in 
Adam, ki so na violini in 
sintesizer med drugim 
zaigrali tudi Ave Marijo. 
Cerkveni dekliški zborček je 

zapel venček narodnih, preos-
tali pa tudi venček božičnih pes-
mi. Še zlasti veliko aplavza so 
nastopajoči, ko so, oblečeni v 
bele srajce in bluze ter z rdečimi 
ruticami kot nekdanji pionirji, 
na melodijo pesmi Slovenci kre-
meniti zapeli pesem Francija 
Kurenta Pozdravljeni vaščani. 
Prav tako si je veliko smeha in 
še zlasti aplavza prislužila tudi 
priredba narodne pesmi Al' me 
boš kaj rada mela, ki jo je za 
trzinske razmere prikrojila Vera 
Maglica. Vzdušje je bilo res 

veselo in prireditev je še enkrat potrdila, da 
se znamo Trzinci tudi dobro zabavati in nas-
mejati. 
V takem razpoloženju ne sme manjkali pri-
grizek in dobra kapljica. Srečanje se je kar 
prehitro izleklo in poleg voščil za srečo v letu 
1999 je bilo največkrat slišati tudi zagotovilo: 
"Nasledje leto se spet dobimo!" 
Največ zaslug za tako prijetno popoldne in 
večer imajo, poleg že omenjenih nastopa-
jočih, predvsem članice tedanjega Odbora za 
zdravstvo in socialno problematiko: Joži 

Kurent, Marta Bregar-
Rižnar, Vera Maglica, Ma-
jda Mesar, Zlata Mlakar, 
Kateřina Reiter, Baje Mar-
ija in tudi Franci Banko. 
Članice tega odbora v jan-
uarju še obiskujejo starejše 
Trzince po njihovih do-
movih in v domu onemoglih 
ter jim prinašajo čestitke, 
dobro voljo in simbolična 
darila. Organizatorji se še 
zlasti zahvaljujejo Zinki 
Kralj, ki se je zelo potrudila 
v kuhinji in pri pripravi za-

"Dobro ste pripravili! Lepo smo se imeli, 
pa tudi nasmejali smo se! Lepo bi bilo, če 
bi kaj takega še pripravili!" To je bilo slišati 
po novoletnem srečanju za starejše krajane 
Trzina, ki so ga, kot že prejšnja leta, 
pripravili v vodstvu bivše KS. Organizator 
srečanja je bil pravzaprav Odbor za zdravs-
tvo in socialne zadeve pri Svetu KS Trzin. 
20. decembra popoldne se je v lepo okra-
šeni avli osnovne šole Trzin zbralo kar 
kakih 60 starejših krajanov. Po uvodnih 
pozdravih Jožice Kurent, kol ene najzasluž-
nejših pri organizaciji srečanja, predsed-
nika Sveta KS Toneta Ipavca in tudi župana 
nove občine Trzin Antona Peršaka, se je 

začel pester in prijeten kulturno zabavni 
program. Župan Peršak je v svojem govoru 
med drugim poudaril, da bodo takšna 
srečanja pripravljali tudi v občini in da se 
bo tradicija nadaljevala. 
Kulturnemu programu je dal visoko kako-
vostno raven Rok Lap, eden od pevcev že 
močno uveljavljenih Kamniških kolednikov, 
ki ga je na harmoniki spremljal Jože 
Matičič. Za veselo in slavnostno razpolo-
ženje pa so poskrbeli trzinski umetniki. V 
zelo sproščenem nastopu so se pred obis-

SIT, akontacijo v višini 10.000 SIT pa je 
treba plačati do 31. 1. na sedežu društva (v 
času sredinih dežurstev). Preostali znesek 
bodo udeleženci plačali v hotelu. Hotel 
omogoča tudi letovanje skupaj z vnučki do 
12. leta starosti. Za njihovo počilnikovanje 
pa je treba odšteti po 1.950 SIT na dan. 
Društvo bo organiziralo povratni prevoz za 
najmanj 8 oseb. Cena prevoz;! bo 2.500 SIT 
na osebo. Podrobnejše podatke o letovanju 
lahko dobite pri Majdi Ipavec na tel.: 710 
097. Predlagamo vam, da o lej zanimivi 
možnosti za sprostitev in počilnikovanje 
povprašajte tudi katerega od vaših sosedov, 
ki so že žerjavčki. 

Srečanje članov društva Žerjavček 
V sobolo, 22. januarja, bo v gostišču Bor, t.j. 
okrepčevalnica poleg trgovine Merkator v 
Trzinu, srečanje članov društva Žerjavčki. 
Prijazno gostišče nam nudi za srečanje 
posebno sobo, kjer se bomo pogovorili o 
dosedanjem delu, predvsem o tekočih nalo-

gah, ki so pred nami. Zato ste vljudno 
vabljeni vsi dosedanji člani in ostali upoko-
jenci naše občine. Povabilo velja tudi za 
družinske člane naših Žerjavčkov in upoko-
jencev. 

Zbiranje vzajemne pomoči 
Na društvu Žerjavčki sprejemajo tudi 
vplačila vzajemne pomoči. Denarno pomoč 
izplačajo ob smrti člana društva njegovim 
sorodnikom. Tovrstno pomoč vodi in orga-
nizira Republiško društvo upokojencev 
Slovenije. Ko bodo v vodstvu trzinskega 
društva prejeli podrobnejše podatke o tem 
od Republiškega društva, bodo z njimi sez-
nanili tudi druge člane Žerjavčkov. 

V p i s o v a n j e č l a n s t v a b o t u d i ob n a š e m 

p r v e m s r e č a n j u . D o t a k r a t u p r a v n i o d -

b o r d r u š t v a p o z d r a v l j a v s e ž e r j a v č k e i z 

T r z i n a i n v s e d r u g e u p o k o j e n c e i n j i h 

v a b i n a n a š e s r e č a n j e . 

Lučka Zupan 

Biser skriva stara škol jka. 

PETARDE! 

NOVICE ŠPORTNEGA DRUŠTVA TRZIN 

N A / M U C I / C U DELOVNO IN ZELO ŽIVAHNO 
•4C" 
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Očka, mamica, zakaj ne vidim? Tako 
otrok, ki zaradi majhnega, a 
nevarnega predmeta ne vidi. To je 
ki ti lahko spremeni življenje! Naj« 
uporabljajo mladoletniki. Petard se 
izogibajte in jih ne dovolite uporabljati 
jšim otrokom. 
Štirinajst dni pred novim letom so 
založene s petardami, kresnicami 
drugimi pokajočimi predmeti. Za novo 
pokajo po vseh ulicah. Pogosto jih 
v množice. Žrtve so največkrat mladi, 
pogosto ne znajo oceniti nevarnosti, 
so petarde in drugi pokajoči 
nevarni. Zato vam priporočava, da 
petardam raje izogibate! 

Zala Mušič (10 let) in Urša Jelar (I I 

T 
I o zimo so športni delavci v Trzinu res 

zavihali rokave. S prostovoljnim delom so 
naredili marsikaj za boljšo smuko na trzin-
skem smučišču v Dolgi dolini. Razširili in 
povečali so brunarico, tako da bodo zdaj 
tam imeli tudi več prostora za priročno 

šče. V brunarici se bo dalo urediti še 

da se je že kar nekaj malčkov 
spoprijateljilo s smučmi in snegom 
in da se že kar korajžno in tudi 
spretno spuščajo po hribčku. Čla-
ni športnega društva bodo zdaj 
vsak konec tedna, za vse - še zlasti 
pa otroke, ki bi se želeli učiti 
smučanja, pripravljali tečaj smu-

• čanja, če bo sneg, pa bodo šolo 
smučanja pripravili tudi v času 
zimskih počitnic. Prijave zbirajo že 
zdaj, podrobnejše podatke pa bo-
mo objavii v naslednji številki Od-
seva. 

kuske, hkrati pa se zahvaljujejo tudi 
Trzin in še zlasti ravnatelju Francu 
za pomoč, ki so jim jo nudili pri 
priredilve. Zahvaljujejo se tudi vsem, ki 
kako drugače pomagali, da je srečanje 
pelo. 

E)ruštvo Žerjavčki, ki je bilo registrirano 
l a n i v decembru, zdaj šteje kakih 60 članov. 
Društvo vodi upravni odbor, ki mu predse-
duje Tone Ipavec, tajnica je_ Lučka Zuçan, 
blagajničarka pa Zvonka Žnidaršič. Žer-
javčki imajo poleg tega še nadzorni odbor 
in častno razsodišče. 
Člani društva v svoje vrste vabijo še druge 
upokojence iz Trzina. Prijavnice zbirajo 
vsako sredo med 11. in 12. uro na sedežu 
Občine Trzin, kjer je za zdaj tudi sedež 
društva. Letna članarina znaša 1.000 SIT, 
člani, ki so do lanskega leta dopolnili_80 
let, pa so oproščeni plačila članarine. Čla-
narino zbirajo v času dežurstva, pobirajo pa 
jo tudi po domovih članov. 

Počitnice v Portorožu 
Od 20. do 24. februarja letos bo Društvo 
upokojencev Žerjavčki v hotelu Slovenija v 
Portorožu pripravilo zimsko letovanje za 
svoje člane. Cena počitnikovanja je 19.500 

M a r s i k d o 
ne bi z a b r e d e l v nesrečo, 
č e bi pre j razmišl ja l 
t a k o kot po njej. 

marsikaj, saj jim idej in volje do dela ne 
manjka. Izboljšali so nekaj stvari na smu-
čišču, predvsem pa so pod brunarico na 
blagem klančku postavili tudi vlečnico za 
najmlajše. Starši zdaj lahko z ograje na 
pomolu pred brunarico ponosno in budno 
spremljajo prve smučarske padce svojih 
malčkov. Pa ne gre le za padce. Poročajo, 
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Že nekoliko priletni g. Kislih nam je z 
veseljem pokazal smetnjak 
na Pernetovi, kjer je imel 

randi s srečo. 

G. Božidar s svojima najdenkama: 
desna je odšla k neimenovanemu 

zbiralcu umetnin v Dubai, 
leva pa bo našla svoj prostor v 

zidnem setu. 

Vas zanima, kaj bo Božu toliko 
denarja? Kupil si je vikend v Premai 

turi in Zavrču, po eno stanovanjsko 
enoto pa tudi na prestižnih lokacijah 

novogradnjah v rodnem Trzinu. 
Postavljaško limuzino so mu 

nevoščljivci že obdrgnili z ostrim 
predmetom in mu v izpušno cev 

zataknili banano. 

Mnogi domačini sedaj budno motrijo okrog kant in omenjene 
ulice, čeprav je možnosti za še eno takšno srečo zelo malo -

vendar nekateri vztrajajo. 



MHIXI il UPATA 

Tokrat vam predstavljamo 
podvig brez primere, ki se bo 

zagotovo znašel vsaj v Al-
manahu Slovenje 99, če že ne 

v Guinessovi "rekorderki". 
Dve pogumni dekleti, Ruža 

Valant in Miranda Kregar sta 
namreč odveslali na dolgo, 
dolgo pot, ki ju bo po Pšati 
vodila do 

Ruža (v beli majici) in Miranda (leži) sta 
kondicijo za to odisejado nabirali v hali 

Tivoli pod skrbnim vodstvom 
fizioterapevta Rada Šercerja - Dasa 

(manjka na posnetku); 
obe se čutita pripravljeni za izziv. 

Naši ambasadorki dobre volje tik pred startom. 
Ruža (spredaj): "Kaj pričakujem? Ja, veliko adrenalina 

in da bi spoznala nove ljudi. Mogoče bom potem 
napisala knjigo ... Če me je kaj strah? Niti ne ..." 

Miranda (zadaj): "Prvo kontrolno točko imava v Zadobrovi, 
potem pa v Litiji. Upam, da bo vse v redu. Pa shranite mi 

kakšen Odsev... Rada vas imam vse!" 
Njunemu prirejenemu plovilu se modrozelená barva kar 

poda, krstili pa sta ga za Zorra. 

Save, Donave, 
Črnega morja 
z Odesso in 

nato prek 
Wisle na Baltik ... 
Odhod je bil sprva 
planiran že novem-
bra, a zaradi obil-

nega deževja in 
naraslega vodostaja 

nihče ni hotel tvegati, zato so nadaljevali s pripravami. V posebej prirejenem kajaku dvosedu z dvojnim dnom (zaradi obilice reklam-
nega materiala občine Trzin) sta punci vadili na Sori in Tari, ta preiz-
kus volje in poguma pa sta načrtovali že dve leli in pol. Obe sta zapos-
leni; Ruža kot floristka, Miranda pa je inštruktorica vožnje. Kot pravita, 
sta partnerja in otroci z razumevanjem sprejeli to nenavadno odločitev 

in ju pri tem podprli v vseh pogledih. Namen njunega potovanja je pred-
vsem promocijske narave, saj želita na neobičajen način predstaviti naš 
kraj širnemu svetu in tako dok."*'1 

sebi, predvsem pa drugim, d 
dobra volja in odprto srce ne 
poznajo meja. (Ob tem velja 
zapisali, da so njun projekt 

okoliški zasebniki in pristoj-
ne službe finančno podprle s 
skupno zbranimi sredstvi v 
višini 22.000 SIT!) Domov 
naj bi se vrnili predvidoma 

julija čaka pa ju več kot 
10.000 km zavesljajev. 

Upamo na ugodne vremenske 
razmere in da bosta dostojno 

reprezentirali našo občino, 
doma pa bomo za obe stiskali 
pesli ter nestrpno čakali vesti o 
vama. 

Na nabrežini pri šoli je bilo ob odhodu in 
slavnostnem startu bučno in živahno kot le kaj, 
poleg nagovorov pomembnežev pa je bila velika 
atrakcija povorka in ples narodnih noš na mostu. 

Srečno pot, dekleti! 

- v . v 

Ker je gladina Pšate te dni nekoliko 
upadla, jo je bilo potrebno umetno 
nekoliko zvišati, za kar so poskrbeli 

naši dedci in takole strnili vrste. Sicer 
jih je malo zeblo, a so se vseeno 
nazabavali in potem ob štamperlu 
tudi ogreli: "Za takšne tejst punce 

vedno!" pristavljajo. 

Miranda Kregar in Ruža Valant 
se že dolgo poznata, zato je 
bojazen, da bi se na popoto-

vanju utegnili dolgočasiti, 
odveč. Posnetek izpričuje 
njuno pristno prijateljstvo, 

nastal pa je med končnim izle-
tom srednješolcev na Adi 

Ciganliji poleti 1971. 
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30 
ODSEV 

IZ TRZINSKE ČRNE KRONIKE 
13. 12. 1998 
Ob 09.30 uri so prijavili, da je neznanec poškodoval F I T nabiralnik 
pred stanovanjsko hišo na Kidričevi ulici v Trzinu. Ugotovljeno je 
bilo, da je NN storilec preko noči odtrgal plastičen nabiralnik za 
pošto in ga poškodoval. Nastala je manjša gmotna škoda. Policisti 
poizvedujejo za storilcem. 

14. 12. 1998 
Ob 02.00 uri je M.V. iz Mengša prijavila, da ji je nekdo med 
polnočjo in 1.50 uro vlomil v osebni avto, parkiran pred lokalom 
Baron bar v Trzinu. NN storilec je s silo odprl pomično okno, 
skozenj odprl vrata ter iz notranjosti vzel avtoradio s konzolo ter etui 
z dioptričnimi očali ter dva kompleta prve pomoči. S tem je nastala 
škoda za okoli 50.000 SIT. Policisti so pričeli z zbiranjem obvestil 
za storilcem. 
18. 12. 1998 
Ob 20.30. uri so policiste poklicali na Habatovo ulico v Trzinu 
zaradi fizičnega obračuna med zakoncema. Ugotovljeno je bilo, da 
sta se zakonca le sprla in da ni bilo kršitve, za katero bi bil potreben 
poseg policistov. 
2 1 . 1 2 . 1 9 9 8 
Ob 11.40 uri so prijavili vlom v gradbeni kontejner, ki je bil 
postavljen pri podjetju PIPE LIFE v IC Trzin. NN storilec je v času 
med 19. in 21. 12. 1998 s poškodbo rolete ter brcanjem odprl 
okno in skozenj prišel v notranjost. Vzel je daljinski upravljalec za 
klima napravo znamke Goldstar ter 50 metrski tračni meter. S tem 
je podjetje CP Ljubljana oškodoval za okoli 50.000 SIT. Kriminal-
ist si je ogledal kraj vloma. 
24. 12. 1998 Ob 08.50 se je v Trzinu na Mengeški cesti pripetila prometna 

nesreča zaradi izsiljevanja prednosti. Trčila sta osebni avlo, las 
B.L. iz Trzina, in tovorni avto, last M.K. iz Ljubljane.-Na vozilih j 
nastalo za približnoi 280.000 SIT škode. Zoper povzročitelja j 
podana prijava sodniku za prekrške. 

25. 12. 1998 
Ob 02.20 uri so prijavili, da na Kidričevi ulici v Trzinu inečej 
petarde. Prijavitelj je pozneje še poklical in navedel, da meče 
petarde pod avto, nato pa se skrivajo v zaklonišču. Policisti a 
ugotovili, da so to počeli M.Č., G.K. in B.J., vsi iz Trzina. Zop 
njih je podana prijava sodniku za prekrške. 

Ob 13.30 uri je občanka Trzina prijavila tatvino okrasnih pokrovi 
koles in desnega ogledala avtomobila, ki ga je imela v času po 
nočnice parkiranega v Trzinu pri cerkvi. S tem je bila oškodovana i 
okoli 30.000 SIT. Policisti so opravili ogled vozila in pričeli 
zbiranjem obvestil. 
30. 12. 1998 
Ob 23.35 uri so policisti posredovali v lokalu FAT BOYS v Trzin 
kjer so se pretepali. Policisti so ugotovili, da je neznanec udaril p 
obrazu A.J. iz Kamnika, nato pa pobegnil neznano kam. Po ugt 
lovitvi identitete neznanca bodo policisti zoper njega podali prijat 
sodniku za prekrške. 
04. 01. 1998 
Ob 22.50 uri je občan zaprosil za intervencijo, ker naj bi n 
Kidričevi ulici v Trzinu v zaklonišču razgrajali mladoletniki. Policis 
so na kraju legitimirali več mladoletnikov, vendar kršitve nis 
ugotovili, začudeni pa so bili nad vzgojnimi prijemi staršev, da ji 
pustijo v tako poznih urah brez nadzora, kot da naslednji dan ne i 
bilo pouka v šolah. 

T R Z I N S K O B A N K O S O O R O P A L I 
Če s m o d o s l e j l e bral i o v s e p o g o s t e j š i h r o p i h m e n j a l n i c , b a n k in p o š t n i h u r a d o v in si m i s l i l i , da 
s e t a k e s tvari p o s v e t u p a č dogajajo , n a s je v t o r e k , 12. 1. 1999 , p r e s e n e t i l a v e s t , da sta z a k r i n k a n a 
n e z n a n c a o r o p a l a t u d i b a n k o v T r z i n u , na Mlakar jev i c e s t i . N o v i c a je k o t s tre la z j a s n e g a udari la 
m e d Trz inee , z a č e l e s o s e š ir i t i n a j r a z l i č n e j š e g o v o r i c e i n ug ibanja , z a t o s m o s e p o d a l i v b a n k o , da 
b i iz prve r o k e i z v e d e l i kaj več . D i r e k t o r i c a t r z i n s k e p o d r u ž n i c e L j u b l j a n s k e b a n k e D o m ž a l e 
Jožica Rihter s e n a m je oprav ič i la , da b i s i c e r z e l o rada p o v e d a l a kaj v e č o d o g o d k u , š e z las t i ker 
n e k a t e r e stvari , k i s o j ih d o s l e j n a p i s a l i v j a v n i h m e d i j i h , n e drž i jo p o v s e m , v e n d a r p o u k a z u 
p r e i s k o v a l c e v in v o d s t v a b a n k e v D o m ž a l a h n i h č e o d u s l u ž b e n c e v o r o p u n e s m e dajati izjav. 
O c e n j u j e j o n a m r e č , da je v i n t e r e s u p r e i s k a v e b o l j e , da n e k a t e r i h p o d r o b n o s t i š e n e objavijo . 
Zatrdi la je s a m o , da s o u s l u ž b e n c i b a n k e , k o s ta j i m roparja groz i la z o r o ž j e m , d e l o v a l i p o v s e m v 
s k l a d u s pravi l i i n da s o k l j u b o č i t n o r e s n i m g r o ž n j a m z o r o ž j e m v s e e n o takoj s p r o ž i l i a larm. 
T u d i g o s p a , k i je b i l a v Času r o p a v b a n k i , n a m n i h o t e l a p o v e d a t i kaj več , k o t s m o l a h k o prebral i 
v d n e v n e m č a s o p i s j u . O č i t n o je zaradi d o g o d k a š e p r e t r e s e n a i n s e boji , da b i objava n j e n e g a 
pričanja l a h k o š k o d o v a l a nje j in n j e n i d r u ž i n i . 

D o zak l jučka r e d a k c i j e p o l i c i s t o m roparjev b a n k e š e n i u s p e l o o d k r i t i , če s e j i m b o to p o s r e č i l o , 
b o m o l a h k o t u d i m i n a p i s a l i kaj v e č o p r v e m b a n č n e m r o p u v T r z i n u . 

MŠ 

Nasvidenje februar; 



ŠPORT SERVIS IN TRGOVINA 

Servis Trzin 
T« in , Ljubl janska 24, tel.: 061/721 720, lax: 061/712 032 

Trgovina: 061/722 777, prodaja vozil: 061/712 234 

Nov avto. 

ZDAJ 
ali 

nikoli! 
Fiesta E n c o r e - S v e t o v n a z n a m k a . N e m š k i a v t o . 
S lovenska c e n a . Že od 1 . 2 5 8 . 7 3 1 S IT 

Escort C lass ic • L e g e n d a ž iv i ! 4 , 1 3 m e t r a . Z r a č n a 
blazina. 3 8 0 l i t rov. S e r v o o j a č e v a l n i k v o l a n a . 5 v r a t . 
Cent ra lno z a k l e p a n j e . Že od 1 . 7 9 2 . 6 5 0 S IT 

M o n d e o Fami ly • Z a m e n j a j t e r a z r e d ! Do 2 0 0 . 0 0 0 S I T 
več z a v a š e r a b l j e n o voz i lo . K l i m a t s k a n a p r a v a 
ser i jsko. Ž e od 2 . 9 9 3 . 2 4 1 S IT 

Canon 
M u l t i P A S S ™ C 5 0 

PC-FAXmod£ 

BARVNI 
TISKALNIK 

» D 

M o t n i c a 5, 1 2 3 6 T R Z I N 
Te l . : 0 6 1 / 1 8 9 5 5 00. f ax : 0 6 1 / 1 8 9 5 5 0 5 

EŒDANF 
R o j s k a c . 1 8 d 

1 2 3 0 D o m ž a l e 
T e l . : 0 6 1 / 7 1 5 - 8 4 2 

de lovn i č a s : 
o b de lovnik ih : 
o b s o b o t a h : 

8" - 1 3 " ; 1 4 " - 1 9 " 
B " . 1 2 " 

SERVIS IN PRODAJA SMUČI, FITNESS OPREME, KOLES, 

REZERVNIH DELOV, R0UERJEV IN OSTALE ŠPORTNE OPREME. 

RTV 
SERV/S 

GORENCs.p. 

Ljubljanska 44, Trzin 
telefon: 061 716 - 302 
mobitel: 0609 644 - 121 

Popravila: - TV sprejemnikov, 

- PC monitorjev, 

- audio naprav. 

Montaža klasičnih in SAT anten ter avtoakustike 

FAÚ 
DRUŽBA ZA TRGOVINO IN SVETOVANJE 

Blatnica 1, p.p 128, 

1236 Trzin (Piramidai 

teljfax: 061/162 18 00 

GSM(HMT) 041(06091 63S 933 

S E I W A i n t e n z i v n a m a s k a z a l a s e s p r o t e i n i 

s v i l e 

ZNAČILNOSTI : 

S v i l n a t a , k r e m n a o b l o g a s p r o t e i n i s v i l e , 

s i l i k o n i i n k e r a t i n o m v r n e g i b č n o s t i n 

e n e r g i j o u t r u j e n i m l a s e m . 

Z m e h č a , z r a v n a in r a z v o z l j a v s a k 

p r a m e n i n m a k s i m a l n o p o v e č a l e s k . 

U p o r a b a : 

M a s k o n a n e s i t e p o š a m p o n i r a n j u n a 

v l a ž n e l a s e in p u s t i t e d e l o v a t i n e k a j m i n u t . 

T R G O V I N A Z L A S N O K O Z M E T I K O 

O D P R T A : O D P O N E D E L J K A D O P E T K A O D 9 ° ° - 1 7 * 

lasna kozmetika in 
oprema za frizerske salone 

r » l l a n d 
T ne NO. italua 

NAJBOLJŠE ZA VASE LASE 


